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PROJEKT 
 

 

 

 

RADA GMINY GNIEZNO 

 

Protokół nr XI 
 

z XI sesji Rady Gminy Gniezno IX kadencji, która odbyła się w dniu                                             

16 stycznia 2025 r. w sali obrad Urzędu Gminy Gniezno 

 

 

 

Na ogólną liczbę 15 Radnych w sesji wzięło udział 14 Radnych. Nieobecna Radna Joanna 

Wojtkowiak.    

 

 

W sesji uczestniczyli również: 

1. Wójt Gminy Gniezno – Maria Suplicka, 

2. Skarbnik Gminy Gniezno – Lidia Lebizon, 

3. Sekretarz Gminy Gniezno – Hanna Wrzaskowska  

4. Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gnieźnie – Mariusz Jopa, 

5. Dyrektor Szkoły Podstawowej w Zdziechowie - Marzenna Kubiak,  

6. Pełniąca obowiązki Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Gminy Gniezno – Renata 

Olejniczak, 

7. Kierownik Referatu Planowania, Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości – Robert 

Błoch, 

8. Kierownik Referatu Rozwoju, Inwestycji i Dróg - Mariusz Nowak, 

9. Kierownik Referatu Podatków i Opłat Lokalnych – Adam Galus,  

10. Mecenas – Justyna Nowak. 
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Porządek obrad XI sesji Rady Gminy Gniezno: 

1. Otwarcie XI sesji Rady Gminy Gniezno i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z VIII i IX sesji Rady Gminy Gniezno. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Gniezno z pracy w okresie międzysesyjnym,                                         
w tym z realizacji uchwał. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Gniezno o działaniach podejmowanych                        
w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży, 
pobierających naukę na terenie Gminy Gniezno; 

b) Regulaminu przyznawania stypendiów i nagród szczególnie uzdolnionym uczniom 
szkół podstawowych, pobierającym naukę na terenie Gminy Gniezno;     

c) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Powstańców Wielkopolskich 
1918/1919 w Zdziechowie poprzez likwidację podporządkowanej jej organizacyjnie 
Filialnej Szkoły Podstawowej im. ks. Leona Formanowicza w Modliszewku. 

d) zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno                   
na lata 2025-2033, 

e) zmiany uchwały budżetowej na 2024 r. 

f) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gnieźnieńskiego. 

6. Przedstawienie przez Przewodniczących Komisji stałych sprawozdań z realizacji planów 
pracy Komisji za miniony rok kalendarzowy. 

7. Informacja o interpelacjach i zapytaniach Radnych. 

8. Zapytania i wolne głosy. 

9. Zakończenie obrad XI sesji Rady Gminy Gniezno. 
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 Przebieg XI sesji Rady Gminy Gniezno w dniu 16 stycznia 2025 r. 
 

1. Otwarcie XI sesji Rady Gminy Gniezno i przyjęcie porządku obrad 
 

Obrady XI sesji Rady Gminy Gniezno rozpoczęto o godz. 11:04. 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Szanowni Państwo, otwieram XI sesję Rady Gminy Gniezno. 

Zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym, obrady rady gminy są transmitowane                              

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane                       

na stronie internetowej Urzędu Gminy Gniezno. 

Witam Panią Wójt Gminy Gniezno Marię Suplicką. Witam Panie i Panów Radnych obecnych                                  

na dzisiejszej sesji Rady Gminy Gniezno. Witam pracowników Urzędu Gminy Gniezno. Witam Sołtysów 

sołectw Gminy Gniezno. Witam mieszkańców gminy obecnych na sali oraz przy oglądaniu transmisji 

Rady Gminy Gniezno.  

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, zwołana została                  

XI sesja Rady Gminy Gniezno, której porządek obrad Państwo otrzymali. Proszę zalogować                                   

się do systemu. Zaczynamy dzisiaj z nowym sprzętem.  

Na sali mamy obecnych 13 Radnych – nieobecna Radna Agata Górna oraz Radna Joanna Wojtkowiak. 

W związku z tym, że mamy quorum, podejmowanie uchwał jest prawomocne. 

Szanowni Państwo Radni, przejdźmy do przyjęcia porządku obrad. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych                 

ma zmianę do porządku obrad lub Pani Wójt chce wprowadzić? Proszę bardzo, udzielam głosu                         

Pani Wójt. 

- Wójt Maria Suplicka: Panie Przewodniczący, ja proszę o wprowadzenie trzech wniosków, składam trzy 

wnioski o wprowadzenie zmian do porządku sesji. Wniosek pierwszy – wnioskuję o zmianę porządku 

obrad poprzez dodanie w punkcie 5d) – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gniezno na lata 2025-2033. Wniosek drugi dotyczy zmiany porządku 

obrad poprzez dodanie w punkcie 5e) – podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej                    

na 2024 r. Wniosek trzeci – wnioskuję o zmianę porządku obrad poprzez dodanie w punkcie 5f) – 

podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gnieźnieńskiego.  

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma jeszcze jakiś wniosek o zmianę 

porządku obrad? Nie widzę zgłoszeń, zatem każdy wniosek oddzielnie poddamy pod głosowanie.  

Pierwszy wniosek Wójta Gminy Gniezno o zmianę porządku obrad poprzez dodanie w punkcie 5d) - 

podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno 

na lata 2025-2033. Zatem poddaję pod głosowanie wniosek nr 1 Wójta Gminy Gniezno o zmianę 

porządku obrad poprzez dodanie w punkcie 5d) - podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno na lata 2025-2033. Kto z Pań i Panów Radnych 

obecnych na sali jest za przyjęciem wniosku – proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku                            

na tablecie. Kto się wstrzymał? Kto był przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  13 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła wniosek nr 1 Wójta Gminy Gniezno o zmienne porządku obrad 
poprzez dodanie w punkcie 5d) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Gniezno na lata 2025-2033 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 
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Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Nieobecna 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Nieobecna 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 13 Radnych – „za” głosowało 13 Radnych, 

nikt z Radnych się nie wstrzymał, nikt nie był przeciwny, zatem wniosek nr 1 został przyjęty. 

Przechodzimy teraz do wniosku Wójta Gminy Gniezno nr 2 o zmianę porządku obrad poprzez dodanie 

w punkcie 5e) - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 r. Na 2025 r. – 

przejęzyczyłem się, przepraszam. Poddaję pod głosowanie wniosek nr 2 Wójta Gminy Gniezno                              

o zmianę porządku obrad poprzez dodanie w punkcie 5e) - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2025 r. Kto z Pań i Panów Radnych obecnych na sali jest za przyjęciem wniosku – proszę 

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku na tablecie. Kto się wstrzymał? Kto był przeciwny? 
 

Głosowanie: 

Głosów „za”  13 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła wniosek nr 2 Wójta Gminy Gniezno o zmienne porządku                              
obrad poprzez dodanie w punkcie 5e) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
na 2024 r. 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Nieobecna 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Nieobecna 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 13 Radnych – „za” głosowało 13 Radnych, 

nikt z Radnych się nie wstrzymał i nikt nie był przeciwny, zatem wniosek nr 2 został przyjęty.  

Przechodzimy do wniosku nr 3 Wójta Gminy Gniezno o zmianę porządku obrad poprzez dodanie                        

w punkcie 5f) – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Gnieźnieńskiego. Kto z Pań i Panów Radnych obecnych na sali jest za przyjęciem wniosku – proszę                        

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku na pulpicie. Kto się wstrzymał? Kto był przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  13 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła wniosek nr 3 Wójta Gminy Gniezno o zmienne porządku obrad 
poprzez dodanie w punkcie 5f) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej                            
dla Powiatu Gnieźnieńskiego 
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Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Nieobecna 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Nieobecna 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 13 Radnych – „za” głosowało 13 Radnych, 

nikt z Radnych nie był przeciwny i nikt się nie wstrzymał, zatem wniosek został przyjęty. Dziękuję 

bardzo. 

W związku z powyższym, możemy zamykać punkt 1. Przechodzimy do punktu 2 – Przyjęcie protokołu             

z VIII i IX sesji Rady Gminy Gniezno. 

2. Przyjęcie protokołu z VIII i IX sesji Rady Gminy Gniezno 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Projekty protokołów zostały opublikowane w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Gminy Gniezno w dniu zwołania sesji, tj. w dniu 9 stycznia 2025 r. Nikt             

z Państwa do dnia dzisiejszego nie wniósł uwag. Czy ktoś z Państwa obecnych na sali chce wnieść uwagi 

do projektów protokołów? Proszę bardzo, udzielam głosu Panu Nawrockiemu. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Ja chciałem dopytać czy te uchwały, o które Pani Wójt 

wnioskowała już są dostępne na tablecie? 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Tak.  

- Radny Mariusz Nawrocki: Dziękuję bardzo. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Bardzo dziękuję. Czy ktoś z Państwa chciałby jeszcze tutaj                           

w temacie projektów protokołów? Nie widzę zgłoszeń do protokołu z VIII sesji, zatem protokół                                   

z VIII sesji uznaję, że zostaje przyjęty. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zgłosić uwagi do projektu 

protokołu z IX sesji Rady Gminy Gniezno? Nie widzę zgłoszeń, zatem protokół z IX sesji również został 

przyjęty.  

Do obrad XI sesji Rady Gminy Gniezno dołączył Radna Agata Górna. W tym momencie w sesji 
uczestniczy 14 Radnych. 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Do sali obrad dołączyła Radna Agata Górna, w związku                                       

z tym obradujemy w ilości 14 osób. Zamykam punkt 2 i przechodzimy do punktu 3 – Sprawozdanie 

Wójta Gminy Gniezno z pracy w okresie międzysesyjnym, w tym z realizacji uchwał. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Gniezno z pracy w okresie międzysesyjnym, w tym z realizacji 
uchwał 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Zapraszam Panią Wójt Marię Suplicką do mównicy.  

- Wójt Maria Suplicka: Dziękuję. Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, przedstawiam 

sprawozdanie z okresu międzysesyjnego.  

W zakresie inwestycji budowy sieci wodociągowej w m. Lulkowo wybrano najkorzystniejszą ofertę. 

Umowa na kwotę ponad 82.000,00 zł. Zakończono wykonanie instalacji fotowoltaicznej na budynku                

w Klubie Dziecięcym Nasze Gzuby w Szczytnikach Duchownych. Koszt tej inwestycji to ponad 

130.000,00 zł. Inwestycje w trakcie realizacji to przebudowa istniejącej sali sportowej na dwie sale 
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lekcyjne z niezbędną komunikacją w SP w Goślinowie. Usunięto istniejącą posadzkę, rozebrano sufit, 

zdemontowano osprzęt sportowy, wymurowano ściany i osadzono nadproże drzwiowe. W ramach 

przebudowy, istniejąca sala sportowa o powierzchni 120 m2 zostanie podzielona na dwie sale zajęć 

lekcyjnych, każda o powierzchni 38 m2, z korytarzem i z pomieszczeniem gospodarczym. Umowa 

realizowana będzie do 22 marca. Koszt inwestycji to ponad 500.000,00 zł.  

Otwarto przetarg na realizację kanalizacji sanitarnej Obora-Braciszewo oraz przebudowa sieci 

wodociągowej w m. Wierzbiczany – trwa ocena ofert.  

20 grudnia została otwarta zmodernizowana i wyremontowana filia Biblioteki Gminnej w Jankowie 

Dolnym. Biblioteka, poza gruntownie wykonanymi remontami, zyskała również nowe oświetlenie                         

bvi wyposażenie. Jej powierzchnia liczy około 50 m2. Docelowo ma być to miejsce nie tylko, w którym 

wypożyczać będzie można książki, lecz ma być to miejsce spotkań i takie spotkania już się odbywają. 

Na przestrzeni lat biblioteka zyska nowych pozycji książkowych kilkanaście tysięcy. Modernizacja 

odbyła się dzięki dofinansowaniu ze środków Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Wielkopolskiego w ramach programu Kulisy Kultury. Całość inwestycji wyniosła ponad 220.000,00 zł, 

w tym dofinansowanie na kwotę 120.000,00 zł.  

Referat Planowania, Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

W okresie sprawozdawczym Referat zajmował się bieżącą pracą administracyjną, związaną                                     

z prowadzeniem postępowań z zakresu wydawania decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania 

terenu, a także ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego. Prowadzone były również sprawy                       

z zakresu podziału nieruchomości oraz wydawania zaświadczeń o przeznaczeniu terenu. W minionym 

tygodniu odbyły się spotkania otwarte w ramach konsultacji społecznych związanych z uchwaleniem 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz zmiany miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego. Konsultacje trwają do 17 stycznia 2025 r. Sukcesywnie 

kompletowane są również niezbędne dokumenty do przygotowania kolejnych wniosków do Wojewody 

Wielkopolskiego dotyczących komunalizacji dróg, będących własnością Skarbu Państwa. Rozpoczęto 

także prace związane z realizacją zadania pn. Opracowanie planu ogólnego Gminy Gniezno. 

Referat Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Spraw Lokalnych: 

Trwają kontrole nieruchomości wyposażonych w zbiorniki bezodpływowe i przydomowe oczyszczalnie 

ścieków na terenie naszej gminy. Pracownicy Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Spraw 

Lokalnych w trakcie kontroli sprawdzają głównie czy mieszkańcy posiadają dowody potwierdzające 

opłaty za wywóz nieczystości, czyli rachunki, faktury, paragony lub inne dowody zapłaty. Trwają 

kontrole nieruchomości w zakresie przestrzegania uchwał antysmogowych dla Województwa 

Wielkopolskiego. Bieżące działania związane z przygotowaniem umów na realizację zadań Referatu                 

na nowy rok: sterylizacja i kastracja kotów, pielęgnacja zieleni na terenie naszej gminy, bieżące 

działania związane z zagospodarowaniem odpadów komunalnych na terenie Gminy Gniezno.  

Referat Podatków i Opłat Lokalnych:  

Referat prowadzi prace bieżącą i przygotowuje się do wymiaru podatków od nieruchomości, rolnego               

i leśnego na rok bieżący 2025.  

Trwa rekrutacja do nowo powstałego Klubu Dziecięcego Nasze Gzuby w Szczytnikach Duchownych. 

Rodziców zapraszamy każdego dnia od 7:00 do 15:00. Można zapisywać dzieci od 1 roku do 3 lat. Dzieci 

czeka bogata oferta zajęć, gry, zabawy, zajęcia plastyczne, muzyczne, sensoryczne, rozwój dziecka                  

w nowoczesnych, przytulnych wnętrzach oraz wykwalifikowana kadra. Wystarczy pobrać i wypełnić 

formularz dostępny na stronie urzędu i dostarczyć go do Klubu w Szczytnikach Duchownych. Liczba 

miejsc dostępnych dla dzieci wynosi 30. Oficjalne otwarcie odbędzie się 3 lutego. 

W czwartek 9 stycznia została oficjalnie otwarta przyszkolna hala sportowa w Goślinowie. Główny 

budynek hali składa się z dwóch części. W części głównej znajduje się zadaszenie i zadaszone boisko, 

na którym można grać w piłkę nożną, halową, siatkówkę, koszykówkę, piłkę ręczną, również w tenisa 

ziemnego. Zamontowano też przenośne elementy związane z wirtualną strzelnicą i mobilną sceną. 
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Hala jest wyposażona w potrzebny sprzęt i ma powierzchnię ponad 1000 m2. Koszt całej inwestycji                 

to blisko 4.000.000,00 zł, z czego 2.400.000,00 zł pochodzi z Rządowego programu Olimpia                                      

z Ministerstwa Sportu i Turystyki. Budowa hali wraz z zapleczem zajęła 8 miesięcy. 

10 stycznia została podpisana umowa na dofinansowanie 5.000.000,00 zł na budowę sieci 

kanalizacyjnej w m. Obora z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. To zadanie jest 

w trakcie wyboru wykonawcy i zamówienie publiczne jest w toku. W dniu 13 stycznia upłynął termin 

składania ofert. Wpłynęło łącznie 19 ofert. Obecnie oferty są badane. Ważne też, że łączna wartość 

najkorzystniejszych ofert mieści się w kwocie dofinansowania z Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich. 

Jeszcze informacja z wczoraj. Mamy też potwierdzone, iż Gmina Gniezno otrzymała dofinansowanie               

na zagospodarowanie stawu w Modliszewie w kwocie blisko 450.000,00 zł z projektu realizowanego 

przez Lokalną Grupę Działania Trakt Piastów. Planowane jest zagospodarowania terenów wokół stawu 

wraz z oczyszczaniem jego brzegu z krzewów oraz częściowo z trzciny. W zakres działań wpisuje                       

się również budowa pomostów, renowacja istniejących schodów betonowych wraz z odtworzeniem 

podestu i balustrady przy schodach, wykonanie nowej pokrywy oraz budowa ścieżki edukacyjno-

ekologicznej. Inwestycja musi zostać zrealizowana do końca czerwca 2026 r. Całkowity szacowany 

koszt wynosi blisko 500.000,00 zł.  

Sprawozdanie z wykonania uchwał: 

- uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 r. – zrealizowana; 

- zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno na lata 2024- 2038 

– zrealizowana; 

- w sprawie uchwały budżetowej na 2025 r. – w realizacji; 

- w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno na lata 2025-2033 – w realizacji; 

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gnieźnieńskiego – w realizacji; 

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gnieźnieńskiego – w realizacji; 

- w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Gniezno z dnia 19 czerwca 2019 r. w sprawie Statutu Gminy 

Gniezno – zrealizowana; 

- w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Gniezno z dnia 29 września 2016 r. w sprawie utworzenia 

samorządowej jednostki organizacyjnej Gminne Centrum Usług Wspólnych w Gnieźnie oraz nadania 

jej statutu – zrealizowana; 

- w sprawie zmiany uchwały z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024 

– zrealizowana; 

- w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2025 – w realizacji; 

- w sprawie planu pracy Rady Gminy Gniezno na 2025 r. – w realizacji; 

- w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gniezno na 2025 r. – w realizacji; 

- w sprawie planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Gniezno na 2025 r. – w realizacji; 

- w sprawie planu pracy Komisji Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Rady Gminy Gniezno 

na 2025 r. – w realizacji; 

- w sprawie planu pracy Komisji Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego Rady 

Gminy Gniezno na 2025 r. – w realizacji; 

- w sprawie wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym 

samym dzierżawcą, na te same nieruchomości, oznaczone geodezyjnie numerem 282 i 283, położone 

w miejscowości Lulkowo – zrealizowana; 

- w sprawie planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej Rady Gminy Gniezno                  

na 2025 r. – w realizacji. 
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- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Widzę, że mam zgłoszenie w temacie „Sprawozdanie 

Wójta Gminy Gniezno z pracy w okresie międzysesyjnym, w tym z realizacji uchwał”. Udzielam głosu 

Pani Radnej Agacie Górnej. 

- Radna Agata Górna: Dziękuję. Pani Wójt, mam dwa pytania. Jedno dotyczące tego, co wydarzyło                      

się wczoraj na Alei Pierwszej w m. Osiniec. Nie wiem czy jest Pani w temacie, bo sprawa jest bardzo 

świeża. Po pierwsze, ja dziękuję za odpowiedź mieszkańcom, bo udzieliła Pani na początku stycznia 

odpowiedzi mieszkańcom w sprawie spornego dojazdu do jednej z firm, natomiast tam jest jeszcze 

druga sprawa właściciela barierek, które są ustawione przy krzyżu. Ja chciałam powiedzieć, że doszło 

wczoraj do wypadku. Auto, pojazd osobowy uderzył w te barierki. Wiem, że to właściciel ustawił            

ten płot, natomiast mam prośbę do Pani Wójt, aby przyjrzeć się tej sprawie, czy ona nie zagraża naszych 

mieszkańców i czy temat w jakiś sposób można rozwiązać. Widzę, że Pani kiwa głową. 

- Wójt Maria Suplicka: Tak, przyjęłam.  

- Radna Agata Górna: Dziękuję. Drugie pytanie: otrzymaliśmy harmonogram dróg, za co bardzo 

dziękuję. Przyjrzałam się temu harmonogramowi i mam nadzieję, że będziemy dyskutować                                 

nad tym harmonogramem jako Radni. Proszę mi powiedzieć czy te założenia, które                                                        

są w tym harmonogramie – jak Pani je ocenia? Czy one są realne do realizacji z naszych środków? 

Zakładając, że nie dostalibyśmy żadnych dofinansowań to jaki Pani uważa - czy jesteśmy w stanie                         

je zrealizować? Chodzi o przekaz, który ewentualnie później mamy dawać mieszkańcom. Chodzi                         

mi o to na ile ten harmonogram jest realistyczny do wykonania.  

- Wójt Maria Suplicka: Pani Radna, mówimy o dokumencie, który ma charakter roboczy. Został Państwu 

przedstawiony do zapoznania się, do konsultacji, do zgłoszenia uwag. Ja wolałabym może w tym 

miejscu i w tym momencie nie wypowiadać się jeszcze o dokumencie, który nie ma jakiejś konkretnej 

formy czy ram, tym bardziej że jest to dokument tak jak powiedziałam roboczy, nieznany szerzej liczbie 

odbiorców. Jest przekazany do Radnych, żeby zebrać Państwa opinie i zdania na ten temat. 

- Radna Agata Górna: Czyli w sumie ja bym była za jakimś wspólnym spotkaniem roboczym                                      

w tym temacie.  

- Wójt Maria Suplicka: Oczekuję tu z Państwa strony inicjatywy. Mam taki plan, żeby na jednej                                

z najbliższych sesji ten dokument, jeśli już nabierze konkretnych ram, przedstawić Państwu                                   

do procedowania.  

- Radna Agata Górna: Dziękuję bardzo. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Następna w kolejce Pani Radna Wioletta Nawrocka, 

udzielam głosu. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Dziękuję Panie Przewodniczący. Pani Wójt, przekształcenie byłej sali 

gimnastycznej na dwie sale klasowe, ale ja mam pytanie. W zeszłej kadencji parę razy pytałam się kiedy 

będą odnowione toalety w szkole podstawowej. Czy przewidziany jest ten zakres prac? 

- Wójt Maria Suplicka: W tym momencie nie odpowiem Pani na to pytanie, natomiast powiem,                            

że działamy zgodnie z potrzebami i z wnioskami zgłoszonymi przez dyrektorów. Jeżeli taka była 

potrzeba zgłoszona to pewnie gdzieś jest przewidziana do realizacji, ale w tej chwili nie pamiętam czy 

taki wniosek jest do realizacji. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Dziękuję bardzo za odpowiedź. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Następna w kolejce Pani Radna Maria Brykczyńska. 

Udzielam głosu, proszę bardzo. 
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- Radna Maria Brykczyńska: Dziękuję bardzo. Pani Wójt wspomniała o odpadach. Ja już wspominałam, 

że będę o to dopytywała na sesji, bo zmieniły się obowiązki teraz w związku z selektywną zbiórką 

odpadów, która została rozszerzona o tekstylia szerokorozumiane. Mieszkańcy mają oddawać                             

te odpady do PSZOK-u. Ja jestem sceptyczna co do realizacji tych zmian, ponieważ my jeszcze tu mamy 

blisko PSZOK w Lulkowie. Ja np. mam gdzie zbierać te odpady, bo przecież nikt nie pojedzie z jedną 

rzeczą do PSZOK-u. Nie wszyscy mają takie możliwości. Jak już wspominałam – uważam, że gmina 

powinna jakoś rozwiązać ten problem, chociażby przez postawienie w niektórych miejscach gminy 

zbiorników na tekstylia, żeby mieszkańcy mogli je tam wrzucać. Może będą jakieś inne rozwiązania,                 

ale przypuszczam, że jeżeli my tego nie zrobimy to te odpady w dużej ilości mogą znaleźć się w lasach, 

w rowach czy innych miejscach. Kto będzie ze Zdziechowy czy z drugiej strony gminy jechał specjalnie 

z kilkoma rzeczami do Lulkowa? Ja wiem, że to nie jest nasze widzimisię, że to jest odgórnie nałożony 

na nas obowiązek, ale my jako samorząd musimy do tego realnie podejść. Mam pytanie: czy już były 

rozmowy na ten temat w urzędzie jak można ten problem rozwiązać? Czy ma Pani już jakieś 

rozwiązania wstępne ustalone? Czy np. będzie dyskusja na kolejnej Komisji Gospodarki Rolnej, Ochrony 

Środowiska i Porządku Publicznego na ten temat? Chciałabym uzyskać wstępną odpowiedź. 

Mieszkańcy pytają mnie się, są zbulwersowani jak to ma wyglądać. 

- Wójt Maria Suplicka: Odpowiem może w taki sposób, żeby ta odpowiedź jednocześnie była 

odpowiedzią na wszystkie Pani wątpliwości. Tak jak Pani powiedziała – wprowadzone przepisy                            

od 1 stycznia zaczęły obowiązywać, dotyczące odbioru rzeczy, ubrań, które mieszkańcy chcą 

przeznaczyć gdzieś do wyrzucenia po prostu. Jesteśmy na chwilę obecną, jak Państwo wiecie, w stanie 

realizacji umowy na odbiór i zagospodarowanie odpadów, która jest umową po przetargowa, 

obowiązującą do końca tego roku. Ta umowa nie przewiduje odbioru używanych ubrań. Podobnie                    

jak inne gminy, przyjęliśmy na razie postawę obserwacji i badania potrzeb mieszkańców                                           

w tym zakresie. Ten rok będzie rokiem pilotażowym, aby zobaczyć w jaki sposób mieszkańcy                                    

z wyrzucaniem starych ubrań będą tutaj radzili sobie. Jeśli będzie taka potrzeba rozważenia 

dodatkowych odbiorów skierowanych na odbiór odzieży to możemy oczywiście to wziąć pod uwagę 

przy następnym przetargu, czyli pod koniec bieżącego roku kalendarzowego, ale trzeba też mieć                         

na uwadze to, że wtedy opłata za wywóz śmieci będzie odpowiednio wyższa ze względu na odbiór 

dodatkowo używanej odzieży.  

- Radna Maria Brykczyńska: Tak, ja to rozumiem. Dobrze, będziemy przyglądać się jak następuje 

realizacja, natomiast też mam na uwadze osoby starsze; osoby, które nie mają pojazdu, nie mają prawa 

jazdy albo są chore, więc to też jest następny problem. Nie wiem, jestem – powiem szczerze – 

sceptycznie nastawiona. Cieszę się, że się rozszerza selektywna zbiórka odpadów. O to nam chodzi, 

żeby jak najmniej tych odpadów trafiało tylko też trzeba podejść z drugiej strony, od strony 

mieszkańców jak to zrealizować. 

- Wójt Maria Suplicka: Będziemy badać te potrzeby i w miarę rozwoju sytuacji na pewno jakieś 

rozwiązania będziemy chcieli wprowadzać. 

Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Tu widzę ad vocem zgłoszenie w temacie – Pani Radna 

Agnieszka Rzempała-Chmielewska. Udzielam głosu, proszę bardzo. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Ja mam akurat zupełnie inne zdanie, Jolu, jeżeli chodzi                    

o zmianę. Nie ma co dyskutować nad rzeczami, które są od nas niezależne. To nie my wprowadzaliśmy 

tą zasadę szóstego strumienia selektywnej zbiórki odpadów, natomiast co do ustawiania pojemników 

to ja bym przestrzegała, bo my walczyliśmy przez 4 lata w Piekarach, żeby usunąć pojemnik na odzież 

przy pętli autobusowej. Tak długo, jak ten pojemnik stał, ustawiony przez firmę, która się okazało,                    

że bezprawnie ustawiła, tak tyle czasu tam był bałagan. Bardzo źle to wyglądało. Musieliśmy 

monitoring montować, jakieś gryzonie się pojawiły. Od czasu, kiedy ten pojemnik zniknął jesienią 
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ubiegłego roku, jeżdżę tam i za każdym razem przyglądam się temu miejscu – jest czysto.                                     

Tam nie ma żadnych śmieci, nie ma podrzucanych śmieci. To miejsce, o którym ja akurat mówię,                        

to jest miejsce, które jest przelotowe przy drodze wojewódzkiej, więc podejrzewam, że to po prostu 

było miejsce, gdzie bardzo dużo ludzi – niekoniecznie mieszkańców gminy – przejeżdżając podrzucało 

tam pod pretekstem, że wyrzuca odzież. Myślę, że nie wszyscy mogą to wiedzieć, a może część                               

z Państwa wie, że jeżeli korzystacie z zakupu ubrań w sieciówkach – są takie sklepy z odzieżą, które 

mają w sklepach u siebie pojemniki, chociażby w Galerii Gniezno jedna z sieciówek odzieżowych, gdzie 

można korzystając z zakupów wrzucić we wtorku tą odzież. Dostaje się za to kupon, który można 

wykorzystać przy kolejnych zakupach nowych rzeczy. Jeżeli jest problem starszych ludzi z odbiorem, 

wywozem do Lulkowa odzieży to może warto pomyśleć o aktywności Sołtysów i raz na jakiś czas 

organizować w sołectwie taką akcję i wtedy to zebrać i zawieźć po prostu do tego Lulkowa, jeżeli                         

są osoby starsze. Ja nie mówię, że to mają być wszyscy, bo jednak 99% naszego społeczeństwa 

dysponuje środkami komunikacji indywidualnej, więc może to zrobić. Moim zdaniem największe dzisiaj 

wyzwanie to jest po prostu edukacja – edukować i tyle. Mówić osobom, że tak będzie i raczej będzie 

bardziej selektywnie niż mniej selektywnie, a że jest zmiana – no jest zmiana. Trudno jest zaakceptować 

pewne zmiany, ale co do pojemników to ja naprawdę bym przestrzegała, bo narobimy sobie punktów 

śmietniskowych tyle w gminie, że będzie inny problem.  

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Następna w kolejce Pani Radna Agata Górna w temacie. 

- Radna Agata Górna: Ad vocem, tak. Akurat tak się złożyło, że mam przygotowaną interpelację                             

w tym temacie, z tym że wszedł nowy system głosowania i chciałam to zrobić przez esesję                                         

w porozumieniu z Biurem Rady, żeby to w jakiś nasz nowoczesny sposób spróbować, więc taka 

interpelacja pewnie się pojawi, ale do tego co mówiły moje przedmówczynie to ja bym chciała 

rozgraniczyć – mamy pojemniki na odzież używaną i pojemniki na odzież, która nie nadaje                                         

się do użytku. Jeśli mamy segregować, oddawać odzież do PSZOK-u to tą, która nie nadaje się do użytku. 

Czy jestem za pojemnikami? Uważam tak jak moja przedmówczyni, że będzie się robił tam bałagan.                 

Ja w swojej interpelacji piszę, aby rozważyć pomysł worków. Ta odzież byłaby wtedy zbierana                             

do worków i zbierana wtedy na przykład, gdy papier jest zbierany albo rzadziej – raz, dwa razy w roku. 

Być może taki sposób tej segregacji byłby odpowiedni i nie powodowałby jakiegoś zwiększonego 

kosztu, jeśli chodzi o odpady, natomiast jak przedmówczyni mówiła – ubrania dobre, które nadają                   

się do użytku, można oddać w sieciówkach, ale często zostaje jeden but, podarte spodnie. Są rzeczy, 

na które patrzymy i wiemy, że nie wypada ich oddać i takie rzeczy nadają się do PSZOK-u. Jestem                       

jak najbardziej za recyklingiem i żeby rzeczom dawać drugie życie to te oddajemy, ale mamy dużą część 

takich rzeczy, których już nie będziemy używać albo nie będziemy w stanie dać tego drugiemu 

człowiekowi, bo on też nie będzie ich używał. Wtedy sugeruję takie rozwiązanie jak worki,                                     

z tym że słusznie Pani Wójt zauważyła – trzeba się temu przyjrzeć i oszacować koszty. Ja dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy Pani Wójt się odnosi do tego? Dziękuję. Pani Radna 

Iwona Modrzejewska ad vocem. Proszę bardzo, udzielam głosu. 

- Radna Iwona Modrzejewska: Zgadzam się tutaj, że to jest dość istotny problem, jeśli chodzi o odbiór 

tekstyliów, natomiast co do pojemników to ja nie byłabym sceptycznie nastawiona, ponieważ Panie 

mieszkacie głównie w zabudowie jednorodzinnej. Ja mieszkam w miejscu, gdzie są bloki i tutaj opcja 

worków nie wchodzi w rachubę. U nas jedyną opcją, która może być, to musiałby być to pojemnik.                     

Ja nie nastawiałabym się tak bardzo sceptycznie. Oceniam po mojej miejscowości i jeśli chodzi                             

o segregację plastiku i kartonów to się przyjęło i ludzie rzeczywiście z tego korzystają. Pod warunkiem, 

że jest to opróżniane z odpowiednią częstotliwością to myślę, że to się może również sprawdzić                          

w przypadku tekstyliów. To co tutaj zaznaczyła Pani Agnieszka – to była firma, która odbierała                            

jak im się podobało i dlatego zaczął robić się bałagan. Ja myślę, że gdyby to było ustawione w taki 
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sposób jak odbiór plastików czy papieru to mogłoby się to przyjąć. Myśl moja, gdzie w miejscowościach 

takich jak nasza, gdzie są bloki – tutaj robi nam się problem nawet gdyby były worki, bo gdzie                                  

to składować. Mamy przykład tego, że mamy wywóz gabarytów i te gabaryty potrafią dużo, dużo 

wcześniej być składowane w miejscu, gdzie nie powinny, bo za 3 miesiące będą gabaryty. Obawiam 

się, że w takich miejscowościach jak nasza niestety będzie problem ze składowaniem tego typu rzeczy. 

Oczywiście część mieszkańców pojedzie do Lulkowa i zabierze te rzeczy, ale słuszna uwaga – z jednym 

butem czy z jedną skarpetką nie bardzo. Myślę, że musielibyśmy podejść do tego tematu trochę 

dwojako w zależności od rodzaju zabudowy na danym terenie. Biorąc pod uwagę naszą miejscowość 

to te rozwiązania będzie trzeba mocno przedyskutować jak to zrobić, żeby to miało ręce i nogi, bo boję 

się, że za chwilę te nasze tekstylia mogą trafiać do innych pojemników, w których nie widać                                  

co jest, tym bardziej że u nas są też śmieci zmieszane, odpady zmieszane w dużych kontenerach                           

i niestety obawiam się, że też mogą paść takim łatwym sposobem utylizacji dla innych miejscowości, 

bo jak nie mogę wyrzucić to pojadę obok – tam mają zmieszane i tam wrzucę, a i tak nikt nie dojdzie 

kto to wrzucił. Tutaj w sumie takie pytanie do Pani Wójt, bo nie wiem czy my mamy jakąś informację 

na temat tego, że jeżeli w takich śmieciach zmieszanych pojawią się takie opady typu tekstylia –                       

czy gmina za to poniesie karę? Czy będzie jakieś obciążenie? Czy my coś wiemy? 

- Wójt Maria Suplicka: Często to jest tak zrobione, że tego nie widać – dopiero gdzieś na taśmach                        

w Lulkowie odkryte jest takie wymieszanie wszystkich śmieci, ale ja może tylko tutaj odpowiem 

wszystkim Radnym, którzy wywołali tą dyskusję, że ewidentnie widać, że potrzebujemy czasu, żeby 

zbadać te potrzeby i żeby przygotować jakiś schemat działania. 

- Radna Iwona Modrzejewska: Dziękuję ślicznie. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Jeszcze ad vocem Radna Maria Brykczyńska. Udzielam 

głosu, proszę bardzo. 

- Radna Maria Brykczyńska: Dziękuję bardzo. Zamykając tą dyskusję, bo na taką dyskusję jeszcze 

przyjdzie czas później. Tak jak już wspomniałam – myślę, że może na Komisji czy spotkamy                                             

się jako Radni. Nie upieram się za pojemnikami, nie upieram się przed jakimś innym rozwiązaniem,                    

ale to rozwiązanie wydaje mi się, że musimy przepracować, pomyśleć, tak żeby to było korzystne                      

dla wszystkich, ale również dla nas, dla gminy, żeby za bardzo nie zwiększać kosztów. To tyle, dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję Pani Radna. Zanim udzielę głosu Pani Radnej Alicji 

Kaczmarek to taka moja prośba, temat bardzo ważny i bardzo interesujący. Nie chciałem przerywać                  

w trakcie, ale proszę, żebyśmy trzymali się porządku obrad. Jesteśmy w punkcie „Sprawozdanie Wójta 

Gminy Gniezno z pracy w okresie międzysesyjnym, w tym z realizacji uchwał”. Udzielam głosu Pani 

Radnej Alicji Kaczmarek, proszę bardzo. 

- Radna Alicja Kaczmarek: Dziękuję bardzo. Też muszę dopowiedzieć, że też były u nas głosy 

mieszkańców, że właśnie wywożenie tych opadów będzie tam trudne. Może warto byłoby przez                             

I kwartał sprawdzić na PSZOK-u jakie są objętościowe, ilościowe te ilości, które tam trafiają,                                     

bo jesteśmy w stanie tam sprawdzić, bo każdy mieszkaniec jest sprawdzany z imienia i z nazwiska                           

i wagowo jest podawana ta ilość. Będziemy wtedy w stanie stwierdzić jakie ilości tych tekstyliów 

trafiają na PSZOK i potem będziemy mogli przeliczać to i patrzeć czy lepsze byłby worki, czy jednak 

będziemy trzymać się tego, że jednak mieszkańcy sami trafiają na PSZOK. Zobaczymy po prostu, damy 

sobie ten I kwartał na sprawdzenie tego jak to właściwie wygląda w rzeczywistości. Myślę, że Urbis                  

też będzie dawał sygnały, że w kontenerach zmieszanych będą pojawiać się tekstylia. Stąd też będzie 

informacja jak to wygląda faktycznie z tą selektywną zbiórką odpadów. Dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Następny w kolejce Radny Stanisław Frątczak. Udzielam 

głosu, proszę bardzo. 
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- Radny Stanisław Frątczak: Ja chciałem się do Państwa też tutaj dołączyć. Słuszna sprawa z tym,                        

tylko chcę jeszcze dopowiedzieć, że mamy gabaryty dwa razy do roku i myślę, że te dwa razy do roku 

jakbyśmy zbierali te rzeczy by było super, dlatego że nie będziemy co miesiąc zbierać itd., tylko 

wyznaczyć te dwa razy w roku i każdy by wiedział. Dla osób starszych by było to mniej uciążliwe                                 

i dla nas wszystkich. Mogłyby być worki, a gdzie jest problem czy przy blokach można zastosować jakiś 

pojemnik. Tu się zgadzam z Panią też, że te pojemniki to nie jest dobra sprawa, bo też przerabialiśmy 

u nas. Jest to przywożone na środku i kto inny zyskuje z tych pojemników, niż my jako mieszkańcy. Tyle 

bym tylko miał ze swojej strony, dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Następne w kolejce zgłoszenie mam od Radnej Marii 

Brykczyńskiej, proszę bardzo. 

- Radna Maria Brykczyńska: Zmiana tematu. Chodzi mi o Klub Małe Gzuby. Czy Pani Wójt może już nam 

powiedzieć czy jest duże zainteresowanie umieszczeniem dzieci w tym miejscu? Jeszcze jest trochę 

czasu na zgłoszenia, ale czy już jest tyle zgłoszeń, że praktycznie są miejsca wyczerpane? Czy jest jeszcze 

dużo miejsc? 

- Wójt Maria Suplicka: Ja mogę Pani powiedzieć dane z poniedziałku, bo byłam w poniedziałek                             

na terenie tej placówki. Na poniedziałek, czyli 13 stycznia, było 13 zgłoszeń.  

- Radna Maria Brykczyńska: Czyli jeszcze 17? 

- Wójt Maria Suplicka: Tak. 

- Radna Maria Brykczyńska: Może Pani Wójt przybliżyć do kiedy są zgłoszenia, do którego? 

- Wójt Maria Suplicka: Do wyczerpania miejsc. Oprócz tego, że mamy już 13 zgłoszeń to jeszcze mamy 

3 dzieci, która jest na liście rezerwowej. Po prostu czeka do momentu ukończenia 1 roku życia.  

- Radna Maria Brykczyńska: Dobrze, dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Nie widzę zgłoszeń, zatem możemy zamknąć. Zamykam 

punkt 3 i przechodzimy do punktu 4 – Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Gniezno o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Gniezno o działaniach podejmowanych                                 
w okresie międzysesyjnym 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Przedstawi Przewodnicząca Iwona Modrzejewska. 

- Radna Iwona Modrzejewska: Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Gniezno o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

13 stycznia 2025 r. obradowała Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej. Tematem 

posiedzenia było: 

1. Omówienie projektów uchwał na XI sesję Rady Gminy Gniezno. 

2. Przygotowanie sprawozdania z realizacji planu pracy Komisji za 2024 r. 

15 stycznia 2025 r. obradowała Komisja Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego. Tematem posiedzenia było omówienie projektów uchwał na XI sesję Rady Gminy 

Gniezno. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma pytanie w punkcie 

4 – Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Gniezno o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym? Nie widzę zgłoszeń, zatem zamykam punkt 4 i przechodzimy do punktu 5 – Podjęcie 

uchwał w sprawie: a) projekt uchwały w sprawie Lokalnego programu wspierania edukacji 

uzdolnionych dzieci i młodzieży, pobierających naukę na terenie Gminy Gniezno. 
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5a) Podjęcie uchwał w sprawie Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i 
młodzieży, pobierających naukę na terenie Gminy Gniezno 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Projekt uchwały przedstawi Pani Renata Olejniczak pełniąca 

obowiązki Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Gminy Gniezno. Pragnę przypomnieć, że podczas 

obrad Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej opinia była pozytywna – 4 głosy za. Oddaję 

głos Pani Renacie, proszę bardzo.  

- Renata Olejniczak: Dziękuję bardzo. Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, jeżeli chodzi o projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży, 

pobierających naukę na terenie Gminy Gniezno to przyjmuje się, że zgodnie z art. 90t ustawy                                   

o systemie oświaty, jednostki samorządu terytorialnego mogą tworzyć regionalne lub lokalne 

programy wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży. Organ stanowiący jednostki samorządu 

terytorialnego określa szczegółowe warunki udzielania pomocy dzieciom i młodzieży, pobierającym 

naukę na terenie danej jednostki samorządu terytorialnego. Uchwałą Rady Gminy Gniezno z września 

2019 r. taki program został już uchwalony, niemniej jednak on był dla uczniów szkół podstawowych, 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Gniezno. Art. 90t mówi, że uchwala się taki program   

dla dzieci, które pobierają naukę na terenie danej gminy. Jest to szersze gremium, w związku                                 

z tym ta uchwała jest zasadna. Dziękuję bardzo.  

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy ktoś z Państwa ma pytanie w temacie? Nie widzę 

zgłoszeń, zatem możemy poddać pod głosowanie projekt uchwały w sprawie Lokalnego programu 

wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży, pobierających naukę na terenie Gminy Gniezno. 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały – proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 

przycisku na tablecie. Kto się wstrzymał? Kto był przeciwny? 
 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr XI/78/2025 z dnia 16 stycznia 2025 r. w sprawie 
Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży, pobierających naukę               
na terenie Gminy Gniezno 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 

Za Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Nieobecna 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 14 Radnych – „za” głosowało 14 Radnych, 

nikt z Radnych się nie wstrzymał, nikt nie był przeciwny, zatem uchwała została podjęta. Dziękuję.  

Zamykam punkt 5a) i przechodzimy do punktu 5b) – podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu 

przyznawania stypendiów i nagród szczególnie uzdolnionym uczniom szkół podstawowych, 

pobierającym naukę na terenie Gminy Gniezno.  
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5b) Podjęcie uchwał w sprawie Regulaminu przyznawania stypendiów i nagród szczególnie 
uzdolnionym uczniom szkół podstawowych, pobierającym naukę na terenie Gminy Gniezno 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Przedstawi również Pani Renata Olejniczak. Pragnę tylko 

przypomnieć, że podczas obrad Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej opinia była 

pozytywna – 4 głosy za. Oddaję głos Pani Renacie Olejniczak, proszę bardzo. 

- Renata Olejniczak: Uchwała w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów i nagród 

szczególnie uzdolnionym uczniom szkół podstawowych, pobierającym naukę na terenie Gminy 

Gniezno. Znów odwołam się do art. 90t ustawy o systemie oświaty. Znów będę przywoływała                               

tą zmianę, że przyznajemy stypendia i nagrody uczniom i młodzieży pobierającym naukę na terenie 

Gminy Gniezno. Jest to również szerszy odbiorca niż do tej pory niż zgodnie z uchwałą, która                                 

była uchwalona w 2019 r. Jeżeli chodzi o załącznik do projektowanej uchwały, czyli nasz konkretny                    

już Regulamin to tutaj w porównaniu z poprzednią uchwałą, z poprzednim regulaminem proponuje               

się pewne zmiany. Przytoczę może takie najważniejsze zmiany. Pierwsza dotyczy już prawa zgłaszania 

kandydatów do stypendium i nagrody. Do tej pory zgłaszanie kandydatów przysługiwało dyrektorom 

szkół podstawowych z terenu Gminy Gniezno. W tej chwili dokonuje się również, żeby rodzic mógł 

złożyć wniosek o stypendium albo nagrodę Wójta. Proponuje się również, ażeby – tu jest tylko 

kompetencja dyrektora – w szczególnych przypadkach dyrektor mógł złożyć wniosek o stypendium                 

dla wyjątkowo uzdolnionego ucznia, który nie spełnia wszystkich kryteriów wymaganych regulaminem. 

Wyjątek nie dotyczy jednego kryterium, a mianowicie średniej ocen. To kryterium jest nowym 

kryterium, które zostało wydane do regulaminu. Dla ucznia, który uzyskał w klasyfikacji rocznej                              

w klasach IV-VI średnią ocen co najmniej 5,9; a w klasach VII-VIII średnią ocen co najmniej 5,7 – samo 

to kryterium już warunkuje prawo do stypendium. Pozostałe kryteria pozostają bez zmian. Taką 

kosmetyczną zmianą jest forma wniosku. Same wnioski są też delikatnie zmodyfikowane. Jeszcze jedna 

zmiana, jeżeli chodzi o nagrodę, że Wójt ma również prawo przyznać nagrodę z własnej inicjatywy. 

Kwota nagrody została zmieniona z 400,00 zł na 500,00 zł. Dziękuję bardzo.  

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Otwieram dyskusję w punkcie 5b). Widzę zgłoszenie. 

Udzielam głosu Pani Radnej Agnieszce Rzempale-Chmielewskiej. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Czy uczeń Gminy Gniezno, który jest uczniem Państwowej 

Szkoły Muzycznej może wnioskować o stypendium? 

- Renata Olejniczak: Nie, o stypendium wnioskują tylko rodzice lub dyrektor szkoły, natomiast dla tych 

dzieci, które uczą się na terenie naszej gminy, w naszych placówkach. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Czyli jeżeli mamy dziecko super uzdolnione muzycznie                         

i chodzi do szkoły muzycznej, bo tam najlepiej realizuje swoje pasje to jemu nie należy się takie 

stypendium? 

- Renata Olejniczak: Nie. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: I jest to właściwe? 

- Renata Olejniczak: Jest to zgodne z art. 90t ustawy o systemie oświaty. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Ale to ustawa wyklucza taką młodzież? Czy Komisja Oświaty 

ten temat miała na uwadze czy w ogóle nie brała takich przypadków pod uwagę? 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Może Pan Przewodniczący ad vocem się zgłosi i odpowie. Proszę, 

Panie Radny. 

- Radny Jakub Fryza: Dziękuję bardzo. Tak, rozmawialiśmy na ten temat. Tak samo mają wszystkie inne 

samorządy, że nie otrzymują dzieci uczące się w szkołach niezwiązanych z danym samorządem –                      
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nie otrzymują wówczas stypendiów. Stypendia są przekazywane i dzieci otrzymują tylko i wyłącznie                   

z terenu samorządu. Jeżeli na terenie naszej gminy byłaby szkoła muzyczna to wówczas tak, natomiast 

jeżeli szkoła muzyczna działa na terenie Miasta Gniezna to wówczas może starać się dziecko                                    

o stypendium w Urzędzie Miasta Gniezna. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Tu się nie zgodzę, ponieważ organem prowadzącym                       

jest Ministerstwo Kultury, a nie samorząd Miasta Gniezna. Szkoły artystyczne są prowadzone przez 

Ministerstwo, dlatego chciałam się zapytać, bo szkoły muzyczne, szkoły sportowe to są szkoły, które    

są rzadkie i one nie mają związku z żadnym samorządem, bo my promujemy uczniów uzdolnionych 

sportowo, a czy np. jeżeli mamy ucznia kształcącego się muzycznie to jest często bardzo okraszone 

dużym poziomem pracy tego ucznia. Na pewno żeby być muzykiem to musi chodzić do szkoły 

muzycznej. Czy w związku z tym może mieć z tego tytułu, wnioskować rodzic o takie stypendium, jeżeli 

ma jakieś osiągnięcia? 

- Radny Jakub Fryza: Czyli jaka instytucja nadzoruje, jaki samorząd? Tylko i wyłącznie Ministerstwo? 

Miasto ani powiat tutaj w ogóle nie ma wpływu na działanie tej szkoły? 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Ministerstwo Kultury jest organem prowadzącym.                         

Tak samo jak np. wszystkie te szkoły sportowe nadzoruje Ministerstwo Sportu. 

- Radny Jakub Fryza: Czyli ani miasto, ani powiat nie udziela nagród uczniom? 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Nie, bo to jest zupełnie inny organ prowadzący. W szkołach 

prywatnych organem prowadzącym jest prywatny organ, szkoły samorządowe no to tak jak w naszym 

przypadku. 

- Radny Jakub Fryza: Rozpatrywaliśmy, że gdyby była szkoła prywatna na terenie naszej gminy                                    

to wówczas również dziecko mogłoby otrzymać taką nagrodę, ale to by musiała być szkoła działająca 

na terenie naszej gminy.  

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Pozostawiam Państwu pod rozwagę. Uważam,                                     

że jest to jakieś wykluczenie. Nie tylko sportem młodzież żyje, są różne aktywności, a muzyczna 

aktywność szczególnie wymaga dużej pracy ucznia. Już pewnie jest dzisiaj przesądzone Państwa 

głosowanie, natomiast może trzeba się zastanowić w przyszłości na ten temat. 

- Renata Olejniczak: Niemniej jednak przed chwileczką przyjęta uchwała dotycząca Lokalnego 

programu… 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Ta sama zasada. 

- Renata Olejniczak: Dokładnie. Wspieramy dzieci pobierające naukę na terenie naszej gminy. 

Niekoniecznie zamieszkujące naszą gminę, ale mają się u nas uczyć. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Następna w kolejce w punkcie 5b) Pani Radna Maria 

Brykczyńska ad vocem, proszę bardzo. 

- Radna Maria Brykczyńska: Tak, ja chciałam się dołączyć do tego głosu Pani Radnej Agnieszki Rzempały-

Chmielewskiej, ponieważ bardzo często do nas – tu chodzi jako Stowarzyszenie Siedlisko – dochodziły 

głosy rodziców, że ich dzieci są niezauważane na terenie naszej gminy, niedowartościowane,                     

że nie mogą wykazać się swoimi talentami. W związku z tym, w tamtym roku zorganizowaliśmy                        

ten Kulturalny Kalejdoskop, żeby młodzież, dzieci czy nawet dorośli z terenu naszej gminy mogli 

pokazać co potrafią, pochwalić się co umieją. Wracając tutaj do tego stypendium czy nagrody również 

mówili o tym, że dzieci mieszkają na terenie gminy, ale tak naprawdę z żadnych dodatkowych 

świadczeń nie mogą korzystać, że czują się trochę wykluczeni. Tu się zgadzam z Panią Radną w 100%. 

Dziękuję. 
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- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Ad vocem zgłoszenie od Pani Radnej Alicji Kaczmarek.  

- Radna Alicja Kaczmarek: Dziękuję. Ja na swoim okręgu i w Skiereszewie, i w Oborze mam właśnie 

dwójkę dzieci, które uczęszczają do szkoły muzycznej. Są to dzieci, które mają stypendium naukowe 

szkolne takie zwykłe, ale właśnie chciałyby wystartować w tym, żeby dostać stypendium gminne i nie 

mogą z tego korzystać. Też właśnie rodzice prosili czy jest możliwość, żeby jednak mogli zostać włączeni 

do tego programu, bo są to osoby, które się wyróżniają na tle, reprezentują gminę na terenie miasta, 

ale też powiatu i w ogóle w Polsce są znane te osoby. To też tyczyło się przejazdów, że chciałyby 

korzystać z przejazdów, żeby mieć możliwość np. zwolnienia z przejazdów. Jakakolwiek forma wsparcia 

byłaby wtedy okazaniem wyróżnienia dla takiego dziecka. Takich dzieci jeszcze mamy więcej. Dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Ja jeszcze mam pytanie do Pani Radnej, bo tego nie wiedziałem. 

Czyli normalnie stypendia są w stanie uzyskać w szkole muzycznej? Z jakiego funduszu? 

- Radna Alicja Kaczmarek: Jeden uczeń jako stypendium naukowe dostaje, bo się uczy i ma średnią 

powyżej 5,0 i ze szkoły dostał, ale takiego większego stypendium to nie jest w stanie dostać. 

Stypendium, jak było powiedziane, przysługuje dzieciom, które są z miasta, a nie dla niego. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: No dobrze, tylko tak jak ja bym to rozumiał to teraz dziecko 

zamieszkujące w Gminie Gniezno uczy się bardzo dobrze, dostaje stypendium gminne to żeby dostać 

drugie to skąd może wnioskować wtedy? Nie ma szansy zawnioskować na drugie, więc myślę…                                     

Tak by się zdublowało, czyli uczeń ze szkoły muzycznej mógłby pobierać stypendium ze swojej szkoły                  

i automatycznie z gminnego by mógł pobierać, a uczeń z gminnej nie mógłby pobierać innego,                            

bo tylko gminne mu przysługuje. 

- Radna Alicja Kaczmarek: To jest informacja tylko od mamy. Ja nie sprawdzałam czy to dziecko 

faktycznie ma to stypendium, w jakiej kwocie i w ogóle jak to wychodzi, tylko wiem, że jest taka osoba. 

- Radny Jakub Fryza: A czy w przypadku tego ucznia to nie jest też tak, że szkoła, która przyznaje                         

to stypendium naukowe – to nie wynika ze środków, które otrzymuje z Ministerstwa Kultury                                    

i Dziedzictwa Narodowego wówczas? 

- Radna Alicja Kaczmarek: Nie wiem, nie mam zielonego pojęcia. Mama tylko powiedziała,                                      

że ma ze względu na średnią. 

- Radny Jakub Fryza: Rozmawiając na temat tych stypendiów m.in. też z pracownikami Urzędu                    

Miasta w Gnieźnie jak to mniej-więcej wygląda i jak to funkcjonuje też na przykładzie                                                

np. u nich czy też w Trzemesznie, to faktycznie temat szkoły muzycznej nigdy nie był przez nikogo 

podjęty, natomiast każdy tutaj się odnosi do formy tego zarządcy, czyli samorządu – czy to urzędu 

miasta, gminy, który to realizuje. Tak samo np. licea, która podlegają pod powiat – tutaj są uczniowie, 

np. mieszkańcy miasta, którzy chodzą do szkoły licealnej, ale w szkole licealnej to stypendium                             

jest przyznawane przez starostwo. Tutaj by wynikało wtedy, że da takiej osobie stypendium starostwo 

i urząd miasta, bo jest mieszkańcem miasta, ale chodzi do szkoły podlegającej pod starostwo.                             

To by było znowu też takie podwójne działanie, a z tego co ja zrozumiałem i z tego co mi tłumaczono – 

tu chodzi właśnie też o uniknięcie takiego podwójnego udzielania tych stypendiów, żeby poszerzyć 

grono osób mogących to utrzymywać. Wydaje mi się, że tu może być tak, że szkoła muzyczna, nad którą 

nadzór pełni Ministerstwo Kultury to tutaj oni to realizują, natomiast my nie możemy tutaj znowu 

podwójnie tego robić, jako też dla mieszkańców. Każdy z tych uczniów dostaje jedno stypendium                           

w tym przypadku – naukowe czy wynikające z osiągnieć nie tylko naukowych, ale załóżmy sportowych 

czy tak jak mieliśmy parę lat temu taką wybitną uczennicą w Goślinowie z doskonałą znajomością 

języków. Ona musiała mieć też oczywiście jakąś średnią wynikającą z ocen, ale dodatkowo miała                           

te swoje dodatkowe kompetencje z języków, bodajże chyba nawet trzech. Jeden z tych języków nawet 

nie był realizowany w szkole w Goślinowie. Gdzieś tam robiła to dodatkowo poza, ale to były                                  
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jej dodatkowe kompetencje, umiejętności. Wydaje mi się, że w przypadku szkoły muzycznej                                    

jest to realizowane przez organ nadzorujący, czyli Ministerstwo. W tej formie jest to robione, że szkoła 

ma w jakimś zakresie budżet określony odgórnie, w którym może udzielić pewnych stypendiów. 

- Radna Alicja Kaczmarek: Ale jesteśmy w stanie mieć pieczę nad takimi uczniami i wiedzieć,                                  

że na terenie gminy mamy uzdolnioną młodzież muzycznie. 

- Radny Jakub Fryza: Jak najbardziej warto. Tak samo było z szachistami niedawno, gdzie też dostaliśmy 

informację, że osiągnęli takie możliwości czy mieliśmy chłopaka, który w tej Australii wtedy brał udział 

w speedrowerze. To też była informacja, że to jest nasz mieszkaniec i osiąga takie wyniki; czy mamy 

np. hokeistów na trawie, którzy są z terenu Gminy Gniezno i też osiągają olbrzymie sukcesy na terenie 

całej Polski.  

- Wójt Maria Suplicka: Ja może tutaj dodam, że każdy wniosek, który trafia do gminy, do Wójta                                

o wsparcie ucznia wybitnego, który ma osiągnięcia – każdy wniosek jest pozytywnie rozpatrywany. 

Jeżeli możemy uczestniczyć np. w dofinansowaniu do dojazdu czy dofinansowaniu samego udziału                     

w danym wydarzeniu, to to się dokonuje. Każda taka sytuacja indywidualna wybitnego ucznia jest nam 

znana. 

- Radna Alicja Kaczmarek: Dobrze, dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Ad vocem udzielam głosu Pani Radnej Agacie Górnej, 

proszę bardzo. 

- Radna Agata Górna: Temat dobry dla Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Jakby rodzice chcieli 

faktycznie zmiany w tym zakresie to można zwrócić się do stosownych Komisji, aby przedyskutowały 

temat. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Udzielam głosu Panu Radnemu Mariuszowi 

Nawrockiemu, proszę bardzo. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Ja tu prosiłem o głos, ale przy okazji pojawił mi się głos formalny. 

Drodzy Państwo, jeżeli dyskutujemy nad projektem danej uchwały, a uchwała dotyczy stypendiów                     

to na jakiej podstawie Państwo domagają się ad vocem? Ja zgłosiłem jako pierwszy swój udział                              

w dyskusji nad tym tematem, a zgłoszenie opcji ad vocem ma pierwszeństwo. Panie Przewodniczący, 

uważam, że jeżeli jest jeden wątek i pojawiają się wątki poboczne to ad vocem ma wtedy sens, 

natomiast jeżeli jest uchwała o stypendiów to zgłaszamy swój głos w tej sprawie. Już tak w kwestii                    

na przyszłość, bo dzisiaj mamy pierwszą taką sprawę. Tak samo jak było sprawozdanie Pani Wójt                        

to tam było parę tematów i jak było o tych szmatach, o tych butach to było ad vocem. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Zgadzam się z tym, zgłaszałem też tą uwagę.  

- Radny Mariusz Nawrocki: Drodzy Państwo, pilnujmy tego, bo wiecie Państwo, że głos w kwestii 

formalnej jest najwyższy, potem ad vocem i zgłoszenie w dyskusji jest jako trzecie. W takiej kolejności 

dostaje Pan Przewodniczący. To tak na przyszłość. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: No właśnie, tylko później ciężko jest wychwycić, jeżeli 

zapamiętam jak to się przetasowało. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Ale Państwo Radni mają świadomość o co pytają. Ja chciałem zapytać Panią, 

która przedstawia projekt uchwały: jak to było w ostatnich latach odnośnie stypendiów? Pamięta Pani 

ile stypendiów przyznawaliśmy, tak mniej-więcej? Nie śledziłem tego. 

- Renata Olejniczak: Od września 2024 r. mamy przyznanych 11 stypendiów i to są tylko stypendia 

sportowe. Od września 2023 r. było przyznanych 12 stypendiów tylko sportowych; wrzesień 2022 r.                

13 stypendiów – jedno tylko było naukowe, pozostałe sportowe; wrzesień 2021 r. 8 stypendiów – 
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wszystkie sportowe za wyjątkiem jednego, które było naukowe; wrzesień 2020 r. 9 stypendiów – 

wszystkie sportowe.  

- Radny Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Chciałem dopytać jaka była intencja zmiany tej uchwały, Pani 

Wójt. Chcemy wynagradzać? Pamiętam przed laty stypendia naukowe były de facto stypendiami 

socjalnymi. Nie wiem ile ich było, 50? Było tego naprawdę dużo i to trochę wypaczało. Było mało,                      

ale one wypaczały system. Łatwo było ten pułap osiągnąć. Jeżeli ta uchwała będzie podjęta to będzie 

zwiększenie ilości stypendiów? Taki jest cel twórcy tego projektu uchwały? 

- Renata Olejniczak: Tak, taki jest zamiar, ażeby tych osób, które będą miały stypendium naukowe było 

troszeczkę więcej w zestawieniu z tymi sportowymi, dlatego sportowe pozostają bez ruszenia, 

natomiast naukowe byłyby za oceny, za średnią ocen na bardzo wysokim, moim zdaniem, poziomie.   

W klasach IV-VI to jest 5,9; a w klasach VII-VIII to jest średnia 5,7. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Zobaczymy jak to wyjdzie w praktyce. Chodzi mi o to, żebyśmy nie wrócili 

do tego, co było kiedyś; żeby dzieci nie dostawały stypendium za to, że chodzą do szkoły. Chodzenie 

do szkoły jest obowiązkiem ustawowym do pewnego wieku, więc żebyśmy tego pilnowali. Jeszcze mam 

pytanie: jaka była intencja twórcy uchwały odnośnie zapisu, że Wójt może też przyznać ze swojego 

punktu widzenia stypendium? 

- Renata Olejniczak: Chodzi tylko i wyłącznie o nagrodę. Ten punkt dotyczy tylko i wyłącznie nagrody. 

- Radny Mariusz Nawrocki: No tak, ale to jest zbyt intencjonalne. Wójt de facto może uznać, że przyzna 

50 nagród i one wtedy mogą być socjalne. Ja rozumiem, że jeżeli będą stypendia to jest jakaś hierarchia. 

Na jakiej podstawie Pani Wójt będzie te nagrody przyznawała? 

- Renata Olejniczak: Różne pisma wpływają do Wójta – nie tylko te, które są formalnie na takim wniosku 

złożone. Niemniej jednak, termin do podjęcia decyzji w sprawie przyznania nagrody jest sztywny                         

dla wszystkich do 31 sierpnia. Jeżeli ktoś zawnioskuje do Wójta w sprawie przyznania gratyfikacji                       

dla dziecka i Wójt uzna, że kwalifikuje się to dziecko do nagrody, to mimo że nie będzie to na formalnym 

wniosku wynikającym z tego konkretnie przepisu, Wójt będzie miał taką możliwość.  

- Radny Mariusz Nawrocki: Rozumiem. Czyli to będzie tylko i wyłącznie uznaniowe, bo Wójta nie będzie 

obejmowała żadna struktura. Wójt nie będzie się musiał podporządkować temu, czemu będzie                           

się musiała podporządkować Komisja Stypendialna, którą de facto powoła Wójt. 

- Renata Olejniczak: Komisja Stypendialna opiniuje tylko i wyłącznie stypendia. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Ja rozumiem, ale są jakieś odniesienia, natomiast Wójt może to przyznawać 

uznaniowo. 

- Renata Olejniczak: Na podstawie Regulaminu, czyli musi brać pod uwagę kryteria regulaminowe. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Ale są te kryteria określone? 

- Renata Olejniczak: Są. Wybitne osiągnięcia na polach i dziedzinach, których nie określono                                    

w niniejszym Regulaminie – to jest pierwsze kryterium do nagrody i drugie: ponadprzeciętne 

osiągnięcia, sumienność, pracowitość i wysiłek wychodzące poza ogólnie przyjętą normę. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Bardzo ogólne. Będziemy się przyglądać. Mam nadzieję, że Pani Wójt doceni 

i to będą jakieś jednostkowe osoby, a nie będzie to więcej nagród Wójta niż stypendiów, które Komisja 

przyznała. Dziękuję bardzo. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Szanowni Państwo Radni, mam tylko pytanie.                                              

Przed momencikiem Radny Nawrocki pytał mnie o moment zgłoszeń i nagle widzę, że mam zgłoszenie 

znowu ad vocem. Proszę Państwo Radni słuchać pytań, które zadają Państwo wcześniej. Jeżeli                            
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to jest temat w punkcie 5 b) to była bardzo słuszna uwaga, zatem udzielam głosu Pani Radnej Wioletcie 

Nawrockiej. Pani może poczekać w kolejce. Pan Radny może zadawać pytania w danym momencie,                 

a Pani czeka w kolejce. Takie było pytanie cały czas w tym temacie. Pani Radna Wioletta Nawrocka, 

proszę bardzo. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Dziękuję Panie Przewodniczący. Ja mam pytanie techniczne w sprawie 

budowy budżetu. Zawsze wiedzieliśmy, że będziemy mieli przyznawane około 20 stypendiów.                                

W tej chwili nie widzę w uchwale ile możemy przyznać stypendiów - możemy przyznać 20, a możemy 

przyznać 100. Pani Skarbnik, jak Pani będzie zabezpieczać pieniądze na stypendium, jeżeli nie wie Pani 

ile będzie stypendiów przyznane np. w roku 2026? 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Co roku przyjmujemy kwotę podaną przez główną księgową z CUW. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Do teraz do Pani pytanie. Skąd Pani będzie wiedziała ile stypendiów                         

w następnym roku będzie przyznane, ile nagród będzie przyznane przez Panią Wójt, żeby zabezpieczyć 

te środki w budżecie na następny rok? 

- Renata Olejniczak: Nie jestem w stanie od razu przewidzieć, niemniej jednak zabezpieczyć należy                     

te środki, które będą wydatkowane na początku roku. Będziemy mieli przyznane stypendia od września 

do czerwca – wiemy jaka to będzie kwota. Kolejne wnioski będą dopiero składane w czerwcu,                             

będą opiniowane do 31 lipca – będzie podejmowana decyzja w sprawie przyznania stypendiów,                          

do 31 sierpnia Wójt podejmuje decyzję odnośnie nagród. Tutaj będzie również wiadoma kwota                         

jaka to będzie wysokość i należało będzie przetasować to. 

Salę obrad opuścił Radny Mariusz Nawrocki. W tym momencie w sesji uczestniczy 13 Radnych. 
 

- Radna Wioletta Nawrocka: Dobrze, to wróćmy do tego co Pani powiedziała. Do czerwca zgodzę się, 

ale od czerwca, bo w sierpniu mają być przyznane stypendia – nie wie Pani ile będzie miała 

przyznawane, czy Pani wystarczy środków do końca roku. Do czerwca było np. 20 stypendiów,                               

a w sierpniu przyznamy 50 i będzie luka w budżecie. 

- Renata Olejniczak: Przypuszczam, że 50 na pewno nie będzie. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Ja tak strzelam sobie. 

- Renata Olejniczak: Nie mniej jednak tu będzie kwestia przesunięcia środków po to, żeby te środki                   

na stypendia zabezpieczyć. 

- Radna Wioletta Nawrocka: A co do kwestii nagród od Pani Wójt – ile możemy przewidywać? Też tego 

nie wiemy? To też będziemy przesuwać pieniądze. Tylko w CUW, tak? 

- Renata Olejniczak: To nie jest tylko i wyłącznie z tego, czym CUW już dysponuje, bo dysponuje tymi 

środkami, jakie pozyska z gminy. Jeżeli chodzi o budżet to tutaj jest ukłon w stronę Pani Skarbnik. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Dziękuję bardzo.  

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Następny w kolejce Radny Jakub Fryza. Udzielam głosu, 

proszę bardzo. 

- Radny Jakub Fryza: Wracając do tych stypendiów szkoły muzycznej – jak wynika ze strony 

ministerialnej, stypendia artystyczne przyznawane są uczniom szkół artystycznych kształcących                            

w zawodzie artystycznym, którzy uzyskali bardzo dobre wyniki w nauce oraz są laureatami krajowych 

lub międzynarodowych konkursów – przyznaje Minister ds. Kultury i Ochrony Dziedzictwa 

Narodowego. To jest ze strony ministerialnej informacja, czyli on się tym zajmuje, a nie szkoła, czyli 

jako organ nadzorujący, co wynika ze strony Kuratorium Oświaty, że to organ nadzorujący przyznaje 

stypendia. Wracając do kwestii tych zmian związanych z Regulaminem przyznawania stypendiów                       
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to też jest odpowiedź na zapytania wielu mieszkańców, którzy zgłaszali informację o tym, że ich dzieci 

osiągały wysokie wyniki w nauce i starali się, podejmowali również działania poza szkołą w różnych 

konkursach i działaniach związanych z rozwojem dziecka, natomiast nie łapali się, ponieważ 

dotychczasowe warunki związane z udziałem w konkursach o charakterze ogólnopolskim                                    

oraz przynajmniej wygranie etapu wojewódzkiego troszeczkę ich dyskwalifikowały, dlatego że jak wiem 

od dyrektorów różnych szkół z rejonu Powiatu Gnieźnieńskiego - nie tylko miasta, ale powiatu – bardzo 

mało szkół uczestniczy w tych etapach wojewódzkich, chociażby w jakichś odległych elementach, 

ponieważ żeby dojść do etapu wojewódzkiego to należy przejść jeszcze 4 czy 5 kolejnych konkursów, 

które trzeba wygrać. W przypadku sportowych jest poziom gminny, jest poziom powiatowy, poziom 

pod rejonowy, rejonowy i dopiero idziemy w poziom wojewódzki. Wiele jest dzieci na terenie naszej 

gminy, które docierały do poziomu ponad powiatowego, natomiast według dotychczasowego 

regulaminu nie łapali się. Chcąc tutaj wyjść naprzeciw rodzicom i wesprzeć ich działania w rozwoju 

dziecka, a także pokazać tym dzieciom, że myślimy o nich, wiemy o nich i staramy się o nie, chcemy                  

te możliwości zwiększyć. Analizując ostatnie 4-5 lat przyznawania stypendiów to nie były te stypendia 

wykorzystywane w pełni - te kwoty, które były planowane. Spokojnie mamy bardzo duży zapas 

możliwości przyznania tych stypendiów dzieciakom. Wydaje mi się, że chcąc tutaj wyjść naprzeciw 

mieszkańcom, wsłuchać się w ich głosy i potrzeby jakie zgłaszali – ten program będzie m.in. takim 

sposobem, takim rozwiązaniem problemu związanego właśnie z docenieniem dzieci zdolnych. 

Dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Udzielam głosu Pani Radnej Marii Brykczyńskiej. 

- Radna Maria Brykczyńska: Dziękuję. Zabiorę dlatego głos w dyskusji, ponieważ tamten Regulamin,     

jak jeszcze byłam członkiem Komisji Oświaty, wspólnie redagowaliśmy. Chodziło nam o to, że osoby, 

które otrzymują stypendia naukowe faktycznie reprezentowały szkołę. Ja uważam, to jest moje zdanie 

jako byłego nauczyciela – ocena celująca to teraz jest taka jak kiedyś była ocena bardzo dobra. Kiedyś 

oceny celujące dawało się osobom, które faktycznie na to zasługiwały, ale to jest moja subiektywna 

ocena. Stypendia powinni otrzymywać uczniowie, którzy faktycznie nie tylko dobrze się uczą - być może                        

ta średnia jest zawyżona, może ją zmniejszyć – ale którzy reprezentują szkołę na zewnątrz. Fakt,                           

że trochę te wyniki popsuła też pandemia, bo w tym czasie nie odbywały się żadne konkursy, olimpiady. 

W związku z tym uczniowie też nie mogli w nich startować. Być może odbywały się jakieś online – tego 

nie wiem. Cały czas mam takie stanowisko, że uczeń powinien reprezentować szkołę na zewnątrz – 

może nie do wojewódzkiego. Ja miałam laureatów, finalistów, ale to jest dużo pracy zarówno                              

dla nauczyciela, jak i dla ucznia. Wtedy mamy mniej stypendiów, ale te osoby, które zasługują                     

na te stypendium mają je większe i o to nam chodziło. Nie chciałabym, żeby była taka sytuacja,                               

że to co jest w podręczniku się nauczą, mają dobre oceny i za to otrzymują stypendium. Moim zdaniem 

tak nie powinno być. To jest tylko moja uwaga, dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Nie widzę więcej zgłoszeń w punkcie 5b), zatem możemy 

przejść do głosowania nad punktem 5b). Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały                              

w sprawie Regulaminu przyznawania stypendiów i nagród szczególnie uzdolnionym uczniom szkół 

podstawowych, pobierającym naukę na terenie Gminy Gniezno. Kto z Państwa jest za – proszę                              

o naciśnięcie przycisku na pulpicie. Kto się wstrzymał? Kto był przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  11 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 2 
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Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr XI/79/2025 z dnia 16 stycznia 2025 r. w sprawie przyjęcia 
Regulaminu przyznawania stypendiów i nagród szczególnie uzdolnionym uczniom szkół 
podstawowych, pobierającym naukę na terenie Gminy Gniezno 

Brykczyńska Maria Wstrzymała się Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Nie głosował  

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Wstrzymała się 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Nieobecna 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 13 Radnych. Na sali nieobecny Radny Mariusz 

Nawrocki. „Za” głosowało 11 Radnych, nikt z Radnych nie był przeciwny, 2 osoby się wstrzymały, zatem 

uchwała została podjęta. Dziękuję. 

Zamykam punkt 5b) i przechodzimy do punktu 5c) – podjęcie uchwały w sprawie zamiaru 

przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Powstańców Wielkopolskich 1918/1919 w Zdziechowie 

poprzez likwidację podporządkowanej jej organizacyjnie Filialnej Szkoły Podstawowej im. ks. Leona 

Formanowicza w Modliszewku. 

5c) Podjęcie uchwał w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Powstańców 
Wielkopolskich 1918/1919 w Zdziechowie poprzez likwidację podporządkowanej                                              
jej organizacyjnie Filialnej Szkoły Podstawowej im. ks. Leona Formanowicza w Modliszewku 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Projekt uchwały przedstawi Pani Renata Olejniczak pełniąca 

obowiązki Dyrektora Centrum Usług Wspólnych. Pragnę tylko przypomnieć, że podczas obrad Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej opinia była pozytywna – 4 głosy za. Oddaję głos Pani 

Renacie, proszę bardzo. 

- Renata Olejniczak: Dziękuję bardzo. Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, jeżeli chodzi o Filialną 

Szkołę Podstawową w Modliszewku i likwidację tej jednostki, to żeby zlikwidować szkołę filialną należy 

– udając się do przepisów ustawy prawo oświatowe – przekształcić najpierw szkołę macierzystą, stąd 

właśnie taka propozycja podjęcia uchwały, ażeby przekształcić szkołę macierzystą poprzez likwidację 

podporządkowanej jej organizacyjnie filii. Jest to uchwała intencyjna, dotycząca tylko i wyłącznie 

zamiaru takiego przekształcenia. Jeżeli chodzi o Filialną Szkołę Podstawową w Modliszewku to mamy 

bardzo mało oddziałów w bieżącym roku szkolnym, a mianowicie w samej szkole w oddziałach I-III uczy 

się zaledwie 4 dzieci – są to uczniowie klasy III. Do oddziału przedszkolnego uczęszcza zaledwie 6 dzieci 

korzystających z wychowania przedszkolnego. To są dzieci w wieku 2,5 roku do 5 lat. Nie ma żadnego 

dziecka, które by korzystało z obowiązkowego rocznego przygotowania przedszkolnego. Dodam tylko, 

że mała liczebność klas generuje dość wysokie koszty utrzymania tej szkoły. Niemniej jednak,                             

bez względu na koszty, jeżeli chodzi o prognozy demograficzne, to są one bardzo mało pozytywne. 

Biorąc pod uwagę, że na 38 dzieci, które zamieszkuje w obwodzie Filialnej Szkoły w Modliszewku, 

zaledwie 4 uczęszcza do szkoły podstawowej – jest to około 10% tej populacji. Prognozuje się,                                

że w kolejnych latach dzieci w szkole nam nie przybędzie. W bieżącym roku jest ich 4, w kolejnym 

będzie 2, w następnym prognozuje się, że będzie 3, w kolejnym 3, 3 i 2 w roku szkolnym 2029/2030. 

Jeżeli chodzi o dzieci z przedszkola, które mogłyby uczęszczać do oddziału przedszkolnego to mniej-

więcej ta populacja jest na takim samym poziomie, czyli zaledwie 11% ogółu dzieci korzysta                                      

z wychowania przedszkolnego w szkole filialnej. Jeżeli chodzi o demografię to tyle. Mogę tylko 

zaznaczyć, że najważniejszym punktem tej uchwały byłoby to, że te dzieci mają możliwość korzystania 
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z nauki, ze spełnienia obowiązku szkolnego w macierzystej szkole – w Szkole Podstawowej                                        

w Zdziechowie, która jest nowym budynkiem, która jest bardzo dobrze wyposażona; do której 

transport jest już organizowany, bo już dzieci, które korzystają z obowiązku szkolnego ten obowiązek 

wykonują w szkole w Zdziechowie i w klasach I-III, i w klasach IV-VIII są dowożone do szkoły                                        

w Zdziechowie. Jeżeli chodzi o kadrę zatrudnioną we filii to mamy tam zatrudnionych 3 pracowników 

pedagogicznych i 2 pracowników obsługi. Jeżeli chodzi o nauczycieli to są to osoby zatrudnione na czas 

nieokreślony – 2 z nich zatrudnionych jest w pełnym wymiarze czasu pracy i te osoby otrzymają 

zatrudnienie w szkole macierzystej. Jeżeli chodzi o trzecią osobę to jest osoba, która realizuje zadania 

w wymiarze 3 godzin tygodniowo. Ta osoba ma zatrudnienie w pełnym wymiarze w innej naszej 

gminnej szkole, również na czas nieokreślony. Jeśli chodzi o pracowników obsługi to jedna z osób                    

jest zatrudniona w pełnym wymiarze na czas nieokreślony. Ta osoba ma również prawo do emerytury 

i tą emeryturę pobiera. Tu proponuje się rozwiązanie umowy o pracę. Druga osoba pracująca na pół 

etatu ma zawartą umowę na czas określony do 31 sierpnia i tutaj nie będzie kolejnej umowy zawartej. 

Z mojej strony to wszystko, dziękuję bardzo. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Zanim rozpocznę dyskusję to chciałbym się odnieść                     

do tego projektu uchwały. Jakiś czas temu zostałem zapytany… Nie jakiś czas temu, bo w zeszłym 

tygodniu jak zwołałem sesję zostałem zapytany przez jednego z dziennikarzy czy chciałbym 

skomentować ten projekt uchwały. Nie skomentowałem wtedy, skomentuję dzisiaj. Przez 5 lat 

minionych byłem Radnym tamtego okręgu, m.in. Modliszewka. Dla tej szkoły wkładałem ogrom serca, 

żeby ona mogła funkcjonować i żeby mogła dalej istnieć. Osobiście z ówczesnym dyrektorem 

Tomaszem Kropidłowskim roznosiliśmy ulotki po mieszkańcach Modliszewka w celu rekrutacji                             

do tej jednostki. Osobiście uczestniczyłem w praktycznie każdym spotkaniu z Radą Rodziców w szkole 

w Modliszewku. Brałem udziałem w festynach promujących tą szkołę, finansowałem festyny 

odbywające się w Modliszewku. Oprócz tego również udostępniałem konie, żeby urozmaicały różnego 

typu przedsięwzięcia w tej placówce. Z pompą odbyło się 190-lecie tej placówki, które również                       

było bardzo mocno promowane. Ja, jako Radny tamtego okręgu, jak i cały personel, wszyscy 

nauczyciele i nie tylko, cała obsługa szkoły walczyła zacięcie o to, żeby ta szkoła nadal funkcjonowała                 

i nadal istniała. Moje założenie przy przyjęciu tego mandatu Radnego w 2018 r. było takie, iż chciałem, 

żeby ta szkoła funkcjonowała i była nadal tam. Nawet na obchodach 190-lecia mówiłem, że jest to mała 

szkoła o ogromnym sercu, która miała albo myśleliśmy, że będzie miała jakiś potencjał i będzie mogła 

dalej funkcjonować. Niestety dzisiaj stajemy przed trudnym wyborem. Zawsze pojawia się taka 

sytuacja kiedy coś się zaczyna, coś się kończy i w tym momencie dzisiaj Państwo Radni zdecydują, ale 

względy ekonomiczne wskazują na to, że ta szkoła według mnie „umiera śmiercią naturalną”. 

Mieszkańcy, którzy są w tym Modliszewku, w tej szkole – jest kilkoro uczniów. Myślę, że gdzieś tam 

podejrzewali, że może taki dzień nastąpić, kiedy tą szkołę będzie trzeba po prostu – kolokwialnie 

mówiąc – zamknąć. Dzisiaj ja osobiście czuję w pewnym sensie jakiś niedosyt, że nie udało                                        

się jej postawić „na nogi”, że nie udało się w przeogromnym zaangażowaniu jej utrzymać. Spadek                        

jest z roku na rok coraz większy. Mieszkańcy, którzy w tym Modliszewku są – nie wszyscy korzystają 

albo inaczej – większość nie korzysta. Korzysta mały procent, jak zresztą mamy w uzasadnieniu                                

tejże uchwały. Nawet w roku 2020 woziłem specjalnie syna, żeby został otwarty oddział przedszkolny. 

To był oddział z programu, żeby liczba osób była odpowiednia; żeby to mogło funkcjonować, także 

jeździłem specjalnie, 10 km nadrabiałem, żeby dowozić do szkoły w Modliszewku, żeby ta placówka 

mogła funkcjonować. Tutaj dzisiaj chciałem, żeby to wybrzmiało. Co prawda swojego oświadczenia                      

w zeszłym tygodniu nie przedstawiłem, a myślę, że dzisiaj, żeby nie przedłużać to wystarczająco tyle.  

Z tego miejsca pragnę podziękować jeszcze za wkład panu ówczesnemu w tamtych latach 

wcześniejszych – panu Kropidłowskiemu, który osobiście ze mną roznosił te ulotki; pani Emilii 

Kaczmarek, która wkładała ogrom serca i próbowała tą szkołę ratować; obecnej dyrekcji, którzy 
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walczyli, żeby ci uczniowie przyszli, ale każdy z rodziców miał swój własny i wolny wybór i wybrał akurat 

nie Modliszewko. W związku z tym, dzisiaj stajemy przed tym wyborem emocjonalnym. To tyle z mojej 

strony, jeżeli chodzi o ten mój wywód. Udzielam głosu Pani Radnej Agnieszce Rzempale-Chmielewskiej. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Nie bardzo rozumiem, Panie Przewodniczący,                                      

po co ten wywód. Czy to będzie trudne głosowanie – pokażą wyniki głosowania. To tak trochę 

zabrzmiało jak osobista porażka, że nie dało się sztucznie utrzymać czegoś, czego się nie da utrzymać. 

Nie wiem… Generalnie mam pytanie bardziej do Pani Wójt. Czy są pomysły organu Wójta co w ogóle   

z tym budynkiem będziemy robić dalej?  

Radny Mariusz Nawrocki powrócił na salę obrad. W tym momencie w sesji uczestniczy 14 Radnych. 
 

- Wójt Maria Suplicka: Pani Radna, to takie trochę przedwczesne pytanie, bo jesteśmy na początku 

drogi likwidacyjnej tej jednostki. Procedura potrwa do 31 sierpnia. Na pewno poddamy analizie 

technicznej ten budynek. Zastanowimy się jaką funkcję nadać temu obiektowi. Był już też wniosek 

mieszkańców o to, gdyby rzeczywiście doszło do takiej sytuacji, że jednostka przestaje funkcjonować, 

żeby ten budynek przeznaczyć na cele społeczne. Na tą chwilę tyle mogę powiedzieć, ale będziemy 

realizować jakąś wspólną analizę tego obiektu. Zastanowimy się i Państwu wtedy zaproponujemy jakieś 

inne rozwiązanie. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Wydaje mi się, że można już prowadzić pewne badania, 

póki ta szkoła jeszcze cały czas jest, bo to chyba jedno drugiemu nie przeszkadza. Chodzi o to, żeby                  

nie było sytuacji jaka jest z pałacem w Zdziechowie, że budynek, który stoi, generalnie traci na wartości. 

Chyba warto by było, żeby zadbać, żeby nie było takiej sytuacji, że znowu stoi budynek nieużywany. 

Czy rozważała Pani Wójt odchudzenie szkoły w Zdziechowie? Tam przenieśliśmy CUW, który kiedyś                 

był w tym budynku. Biblioteka została przeniesiona ze starego miejsca na nowe. Czy docierają do Pani 

Wójt sygnały, że tam są sytuacje problematyczne, że brakuje pomieszczeń na inne zajęcia lekcyjne? 

Czy nie byłoby może dobrym pomysłem jakbyśmy się zastanowili czy ten CUW na pewno tam powinien 

być, czy nie lepiej może go przenieść chociażby do tego budynku? Może to jest miejsce, gdzie mogłoby 

powstać centrum jakichś usług. 

- Wójt Maria Suplicka: Nie rozważałam, nie miałam takich wniosków, także to o czym Pani mówi to jest 

na razie w kategorii Pani pomysłu. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Rozumiem, że dzisiaj na razie pomysłu na budynek po byłej 

szkole; po szkole, która będzie wygaszona – nie ma. Czy do końca roku będziemy mieli propozycję? 

- Wójt Maria Suplicka: Pani Radna, gdybym ja dzisiaj Państwu prezentowała pomysł na ten budynek                

to można by to odebrać, że likwidujemy tą szkołę, żeby zyskać nową przestrzeń. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Nie, mówimy o gospodarowaniu mieniem komunalnym. 

Jeżeli jest pomysł likwidacji to znaczy, że… 

- Wójt Maria Suplicka: Jest jeszcze sporo czasu, żeby zaplanować funkcję tego budynku. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Chodzi o wykorzystanie maksymalnej gospodarki 

komunalnej – zastanowić się, żeby po prostu coś nie stało puste przez kolejne lata. Dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Pani Renato, mam pytanie: ile osób chodzi do szkoły                  

w tym momencie? 

- Renata Olejniczak: Do szkoły podstawowej 4. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: A do przedszkola? 

- Renata Olejniczak: 6. 
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- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Pani Radna, odpowiem Pani: dla tych 10 osób, dla których byłem 

Radnym, powiedziałem mój wywód. Dziękuję. Udzielam głosu Pani Radnej Iwonie Modrzejewskiej. 

- Radna Iwona Modrzejewska: Dziękuję. Ja właśnie chciałam się też do tego odnieść, że wydaje mi się, 

że wiele osób może nieposiadających dzieci jednak ma jakiś sentyment do tej szkoły. Nie wszyscy mogą 

wiedzieć, że gmina podjęła wiele prób, żeby szkoła jednak działała i zachęcała uczniów, rodziców, żeby 

nadal ona tętniła życiem. Wydaje mi się, że warto powiedzieć parę słów, że to nie jest tak,                                     

że my przeliczamy wszystko tylko na pieniądze i na to co się nam opłaca lub nie opłaca, tylko tutaj 

zamknięcie tej szkoły to nie jest pstryknięcie palcami i dla nas liczą się tylko względy ekonomiczne,                    

bo wielu Radnych pozostałych ma też sentymentalne podejście do szkoły i ją dobrze zna. Wydaje                      

mi się, że to co przed chwilą powiedziała Pani Wójt – do tego chciałabym się odnieść. Medialnie                        

już krążą takie plotki, że gmina potrzebuje budynek i dlatego wywala szkołę. Dokładnie takie 

komentarze już czytałam, dlatego chciałabym się odnieść, bo może Pani Radna nie widziała.                                 

Ja osobiście już widziałam, więc może dobrze, żeby takich decyzji dzisiaj i takich informacji                                   

nie podawać, żeby rzeczywiście nie wyglądało to trochę tak, że my po prostu coś likwidujemy, bo mamy 

taki plan i po prostu tak chcemy zrobić. Jest to tak trochę śmierć naturalna tej szkoły. Nikogo                                  

to nie cieszy. Wiemy, że zrobiliśmy wszystko co możemy. Dzisiaj – przypuszczam – podejmiemy decyzję 

o jej zamknięciu, natomiast niestety medialnie już ja osobiście czytałam takie komentarze, że po prostu 

Radni likwidują, bo potrzebny jest budynek. Wydaje mi się, że spokojnie podejdźmy do tematu i potem 

podejmiemy może jakąś decyzję co do wykorzystania budynku. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Ja się odniosę do Pani Radnej Iwony Modrzejewskiej w sprawie 

likwidacji szkoły. Pracując w szkole wiem, że każda likwidacja szkoły wzbudza jakieś emocje –                            

czy to u części mieszkańców, czy to u części dzieci, które uczęszczają do tej szkoły, czy to u zupełnie 

innych osób, które są z zupełnie innej części gminy. Nie każdy odbiera to i wie jak ta szkoła funkcjonuje, 

i że jest po prostu nieopłacalna. Sam byłem pracownikiem szkoły, która była łączona. Nic się nie stało 

po połączeniu, nadal szkoła funkcjonuje, ale emocje były ogromne. Takie słowa wyjaśnienia                                    

w niektórych kwestiach podczas likwidacji są bardzo ważne, żeby wskazać, że to nie było sztuczne 

napędzanie. Ta szkoła funkcjonowała 190 lat, także nie wiem czy to nie jest najstarsza szkoła w Gminie 

Gniezno. 190 lat przetrwała, przetrwała zupełnie wszystkie inne szkoły, które są. Wiele pokoleń                            

z tej szkoły wyszło, wiele pokoleń tą szkołę skończyło. Warto czasami powiedzieć co zrobiło się, żeby 

mogła powstać i żeby mogła funkcjonować. Niestety wszystkie te narzędzia, które były… Po prostu 

przyszedł taki czas, kiedy musimy ją zamknąć. Udzielam głosu Pani Radnej, proszę bardzo. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Rzeki kijem się nie zawróci. Po prostu tak jest, że życie się 

zmienia. To co było 200 lat temu, 500 lat temu – dzisiaj już tego nie ma. Normalna rzecz, że czasami 

sytuacje powodują, że takie sytuacje mają miejsce. Decyzje o tym, że ta szkoła będzie zlikwidowana 

powstała w momencie, kiedy była decyzja o budowie dużego obiektu w Zdziechowie. To było 

naturalne. To jest właśnie to jak podejmujemy decyzję – nie my, ale akurat inni Radni kilka kadencji 

temu. Budując tak wielki budynek w Zdziechowie to po prostu trzeba było przewidywać, że takie 

mniejsze budynki za ileś lat po prostu będą puste, a decyzji dokonują rodzice, którzy przenoszą swoje 

dzieci do innych szkół. Po to jesteśmy Radnymi, żeby takie decyzje podejmować. Pan Przewodniczący 

mówi, że nie odniósł się, nie skomentował doniesień medialnych. Ja skomentowałam,                                             

ale ja nie odczułam, że pytanie ma charakter, że dzieje się coś złego. Po prostu pytanie proste prasowe 

co o tym myśli Radny. Każdy kto chciał to się wypowiedział i tyle, dzisiaj wyniki głosowania pokażą.                       

Po prostu takie jest życie, że coś po prostu umiera, coś się rodzi, coś się zmienia. Nie wiem, ja może 

jestem mniej sentymentalna. Po prostu patrzę na to w kategoriach pewnych faktów, analizuję te fakty 

i widzę, że po prostu skoro nie ma dzieci, bo nie ma, to nie ma po prostu potrzeby mieć tam szkoły                      

w tym miejscu, tym bardziej że jest dobrze funkcjonująca szkoła w Zdziechowie – ja bym powiedziała, 

że świetnie. Po prostu postawiliśmy jakość, bariery architektoniczne żeśmy zlikwidowali. Obiekt                      
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ma stołówkę. Jest dużym obiektem, gdzie można spełniać potrzeby edukacyjne. Chyba jest lepiej                     

niż było, tak myślę. Po to ta szkoła powstała w tej Zdziechowie, żeby było lepiej. Nie wiem czy za chwilę 

będziemy płakać, ale po prostu podejmiemy decyzję. Po to jesteśmy Radnymi, analizujemy 

rzeczywistość.  

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Udzielam głosu Panu Radnemu Mariuszowi 

Nawrockiemu, proszę bardzo. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Ja chciałem trochę historycznie na to spojrzeć. Siedzę tutaj                         

od 2010 r., więc trochę czasu minęło – 15-sty rok, Panie Przewodniczący. Pamiętam, byłem wtedy dwie 

kadencje w Komisji Oświaty. Powiem tak: ta szkoła już od wtedy była pod znakiem zapytania. Ówczesny 

Wójt i otoczenie wtedy już zamierzało tą szkołę zamknąć, ale oczywiście to były takie zakulisowe 

rozmowy. Dzięki ówczesnej większości udało się tą szkołę podtrzymać. Potem wybudowanie szkoły                

w Zdziechowie to spowodowało. Też pracuję w szkole 35 lat, też moja szkoła miała być zamykana,                       

a nie jest. Emocje emocjami, ale my tu nie jesteśmy od emocji, jesteśmy od konkretów. Chciałem tutaj 

podnieść ten temat, o którym Pani Radna mówiła. My musimy się na tym etapie zastanowić                                    

co z tą szkołą będzie, z tym budynkiem, bo to będzie trzeci budynek, który będzie stał i nie wiadomo 

co z nim będzie. Stoi była szkoła w Strzyżewie Smykowym, stoi budynek pałacu w Zdziechowie                                  

i za chwilę będzie stała ta szkoła. Mamy połowę stycznia, koniec roku szkolnego za chwilę, więc Pani 

Wójt, my nie oczekujemy, ale dyskusję można prowadzić. Jak najbardziej myślę, że możemy                                   

na Komisjach o tym mówić. Jest to bardzo ważne, żeby ten budynek był zagospodarowany, cokolwiek 

tam będzie. Tam mogą jakieś punkty usługowe powstać, cokolwiek. Nieużytkowanie powoduje 

niszczenie, a jak będzie stał pusty to musimy to ogrzewać, musimy to pilnować. Myślę, że na tym etapie 

trzeba już się tym zajmować i nie ma co czekać do końca roku szkolnego, bo stracimy kolejne                         

6-8 miesięcy. Dziękuję bardzo. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chce zabrać głos                             

w dyskusji? Nie widzę zgłoszeń, zatem możemy przejść do głosowania. Podjęcie uchwały w sprawie 

zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Powstańców Wielkopolskich 1918/1919                                       

w Zdziechowie poprzez likwidację podporządkowanej jej organizacyjnie Filialnej Szkoły Podstawowej 

im. ks. Leona Formanowicza w Modliszewku. Kto z Pań i Panów Radnych obecnych na sali                                             

jest za przyjęciem uchwały – proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku na pulpicie.                                  

Kto się wstrzymał? Kto był przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr XI/80/2025 z dnia 16 stycznia 2025 r. w sprawie 
zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Powstańców Wielkopolskich 1918/1919                             
w Zdziechowie poprzez likwidację podporządkowanej jej organizacyjnie Filialnej Szkoły 
Podstawowej im. ks. Leona Formanowicza w Modliszewku 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 
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Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Nieobecna 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński:  Dziękuję, głosowało 14 Radnych – „za” głosowało 14 Radnych, 

nikt z Radnych się nie wstrzymał i nikt nie był przeciwny, zatem uchwała została podjęta. Dziękuję.  

Zamykam punkt 5c) i przechodzimy do punktu 5d) – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno na lata 2025-2033. 

5d) Podjęcie uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Gniezno na lata 2025-2033 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Oddaję głos Pani Skarbnik Lidii Lebizon, która przedstawi projekt 

uchwały. Podczas obrad Komisji Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego opinia 

była pozytywna – 5 głosów za. 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Dziękuję. Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, uchwała Rady Gminy 

Gniezno z dnia 16 stycznia 2025 r. zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Gniezno na lata 2025-2033. W uchwale nr X/64/2024 Rady Gminy Gniezno z dnia 19 grudnia 

2024 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno na lata 2025-2033 wprowadza                   

się następujące zmiany: 

1) W załączniku nr 1 - " Wieloletnia prognoza finansowa" wprowadza się zmiany zgodnie z załącznikiem 

do niniejszej uchwały, który stanowi integralną część. 

2) W załączniku nr 2 – "Wieloletnie przedsięwzięcia finansowe" nie wprowadza się zmian zgodnie                          

z załącznikiem do niniejszej uchwały, który stanowi integralną część. 

Przewodniczący Patryk Dobrzyński oraz Radny Jakub Fryza opuścili salę obrad. W tym monecie                        
w sesji uczestniczy 12 Radnych.  

 

- Radna Iwona Modrzejewska: Otwieram dyskusję nad uchwałą, proszę o zgłoszenia. Udzielam głosu 

Pani Wioletcie Nawrockiej. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Dziękuję. Mam takie pytanie: dlaczego ściągamy prawie 1.000.000,00 zł                

z wynagrodzeń dla nauczycieli? Mamy tam za dużo pieniędzy na tym paragrafie? 

Przewodniczący Patryk Dobrzyński powrócił na salę obrad. W tym momencie w sesji uczestniczy                   
13 Radnych. 

 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Nie, to nie na tej zasadzie. Na tej zasadzie to jest, że musimy zabezpieczyć 

wkład własny w postaci VAT na przedsięwzięcie Braciszewo-Obora, bo dostajemy dofinansowanie 

5.000.000,00 zł, ale to jest wydatek niekwalifikowalny VAT, więc możemy pokryć 4.600.000,00 zł                        

w tym VAT. Podatek VAT 874.000,00 zł i to musimy pokryć z własnych środków. Inspektor nadzoru                   

też nie jest kwalifikowalnym wydatkiem – 61.500,00 zł i 24.600,00 zł jest wodociąg –                                                 

to też jest niekwalifikowalny wydatek, czyli musimy pokryć z własnych środków podatków VAT                                

i inspektora nadzoru, dlatego ściągam na razie z oświaty za zgodą głównej księgowej, a potem 

będziemy myśleli co dalej.  

Radny Ryszard Majewski opuścił salę obrad. W tym monecie w sesji uczestniczy 12 Radnych.  
 

- Radna Wioletta Nawrocka: Reasumując: te 965.000,00 zł wróci z powrotem na nagrodzenia osobowe 

dla nauczycieli, tak? 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Oczywiście. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Dziękuję bardzo. 
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- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Udzielam głosu Pani Radnej Agnieszce Rzempale-

Chmielewskiej, proszę bardzo. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Czy ten VAT będzie potem do zwrotu? Czy my                                        

np. to co Kancelaria Pana Leśnego zajmuje się zwrotem VAT-u, to tam będą działania, żeby to zwrócić? 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Dokładnie tak. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Jaki to jest okres od wnioskowania? 

- Skarbnik Lidia Lebizon: W trakcie tego roku. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Aha, czyli to pod koniec roku powinno wrócić. 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Tak, powinno wrócić. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Pomniejszone o procent dla Pana Leśnego? 

Radny Ryszard Majewski powrócił na salę obrad. W tym momencie w sesji uczestniczy 13 Radnych. 
 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Już nie. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Udzielam głosu Pani Radnej Wioletcie Nawrockiej, 

proszę bardzo. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Dziękuję Panie Przewodniczący. Jeszcze jedna rzecz: inwestycje, paragraf 

650. To są budowy dróg, tak? To jest Goślinowo i Ganina? Tam się zwiększyły wydatki? 

- Skarbnik Lidia Lebizon: W 6300? 

- Radna Wioletta Nawrocka: Tak, w 6300. 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Tak, tu się zwiększyło – przebudowa drogi powiatowej nr 2213P                                           

w m. Goślinowo, budowa chodnika o 99.359,00 zł. Ja tu mam pismo z Powiatowego Zarządu Dróg                          

z dnia 9 grudnia 2024 r. Tak w skrócie mówiąc - oni oddali nam pieniądze, bo nie zdążyli zrobić                              

tej inwestycji jeszcze w tamtym roku i teraz zwrócili się do nas z pismem, żebyśmy w styczniu 

zabezpieczyli te pozostałe środki, żeby oni mogli zapłacić kontrahentowi. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Czyli mam rozumieć, że oni oddali w grudniu te pieniądze? 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Tak, oddali w grudniu. 

- Radna Wioletta Nawrocka: A teraz się domagają na ten niedokończony chodnik? 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Dokładnie. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Dziękuję bardzo za wyjaśnienie.  

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Kolejne zgłoszenie – Radny Łukasz Ciesielski, udzielam 

głosu. 

- Radny Łukasz Ciesielski: Dziękuję Panie Przewodniczący. Pani Skarbnik, wracając do pytania, które 

zadała Pani Wioletta Nawrocka – rozumiem, że ten VAT odzyskamy pod koniec roku i te pieniążki 

powinny tam wrócić na ten paragraf. Ile przewidujemy, że zabraknie nam jeszcze na pensje                                   

w tym roku? 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Chodzi Panu o nauczycieli? 

- Radny Łukasz Ciesielski: Tak, oczywiście.  
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- Skarbnik Lidia Lebizon: Ja założyłam pierwotnie w budżecie 90% tego, co napisała główna księgowa                

z CUW-u. Mam też informację, że we wrześniu będzie wiadomo, jak będzie nowy rok szkolny,                               

czy tą kwotę trzeba będzie zwiększyć czy będzie trzeba ją po prostu zmniejszyć.  

- Radny Łukasz Ciesielski: To suma summarum, jeśli byśmy dostali na początku grudnia czy w połowie 

grudnia zwrot tego VAT-u, bo pewnie tak gdzieś tam będzie, a jeszcze do tego czasu będą                                    

nam brakować pieniądze na bieżące pensje. 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Mam takie zapewnienia od głównej księgowej z CUW-u, że do października    

się obsłuży z tymi wynagrodzeniami.   

- Radny Łukasz Ciesielski: A resztę czasu? 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Resztę czasu zobaczymy jak będzie wyglądał wrzesień                                                                      

i tak jak co roku jak się będą grupy tworzyły – czy będzie więcej grup, czy będzie mniej grup.  

- Radny Łukasz Ciesielski: Dobra, dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś zgłoszenia? Ktoś z Państwa chciałby 

zabrać głos w punkcie 5d)? Nie widzę zgłoszeń, zatem możemy przejść do głosowania nad projektem 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno                                  

na lata 2025-2033. Kto z Pań i Panów Radnych obecnych na sali jest za przyjęciem uchwały – proszę                  

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku na pulpicie. Kto z Państwa jest przeciwny? Kto się wstrzymał?   

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr XI/81/2025 z dnia 16 stycznia 2025 r. zmieniającą 
uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno na lata 2025-2033 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Nieobecna 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 14 Radnych – „za” głosowało 14 Radnych, 

nikt z Radnych się nie wstrzymał, nikt nie był przeciwny, zatem uchwała została podjęta. Dziękuję.  

Zamykam punkt 5d) i przechodzimy do punktu 5e) – projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2025 r. 
 

5e) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 r. 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Tutaj obradowała Komisja Gospodarki Rolnej, Ochrony 

Środowiska i Porządku Publicznego. Opinia była pozytywna – 5 głosów za. Oddaję głos Pani Lidii 

Lebizon, proszę bardzo. 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Dziękuję. Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, uchwała Rady Gminy 

Gniezno z dnia 16 stycznia 2025 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 r. W uchwale Rady 
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Gminy Gniezno nr X/63/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2025 r. 

wprowadza się następujące zmiany:  

1. Zwiększa się ustaloną w § 1 ust. 1 uchwały budżetowej (po zmianach) łączną kwotę dochodów 

budżetu na 2025 rok o kwotę 5.000.000,00 zł do kwoty 99.604.970,66 zł w tym: 

- dochody bieżące pozostają bez zmian w kwocie 85.347.918,59 zł, 

- dochody majątkowe zwiększa się o kwotę 5.000.000,00 zł do kwoty 14.257.052,07 zł, 

2. Zwiększa się ustaloną w § 2 ust. 1 uchwały budżetowej (po zmianach) łączną kwotę wydatków 

budżetu na 2025 rok o kwotę 5.000.000,00 zł do kwoty 97.769.893,90 zł z tego: 

- wydatki bieżące zmniejsza się o kwotę 1.059.459,00 zł do kwoty 75.447.206,28 zł, 

- wydatki majątkowe zwiększa się o kwotę 6.059.459,00 zł do kwoty 22.322.687,62 zł. 

3. W § 6 określa się zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu Gminy Gniezno                     

w łącznej kwocie 3.015.644,50 zł z tego: 

1) dotacje dla jednostek sektora finansów publicznych – 2.736.144,50 zł 

2) dotacje dla jednostek spoza sektora finansów publicznych – 279.500,00 zł 

4. W § 11 Określa się rezerwy: 

1. ogólną w wysokości 100.000,00 zł 

2. celową na realizację zadań własnych z zakresu zarządzania kryzysowego w wysokości 200.000,00 zł. 

W załączniku nr 1, 2, 4, 5 adekwatnie jak do niniejszej uchwały. Dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Otwieram dyskusję w punkcie 5e). Czy ktoś z Pań i Panów Radnych 

ma pytania w tym punkcie? Nie widzę zgłoszeń, zatem możemy poddać pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 r. Kto z Pań i Panów Radnych obecnych na sali 

jest za przyjęciem uchwały – proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku na pulpicie.                                     

Kto się wstrzymał? Kto był przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr XI/82/2025 z dnia 16 stycznia 2025 r. w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej na 2025 r. 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Nieobecna 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 14 Radnych – „za” głosowało 14 Radnych, 

nikt z Radnych się nie wstrzymał, nikt nie był przeciwny, zatem uchwała została przyjęta. Dziękuję. 

Zamykam punkt 5e) i przechodzimy do punktu 5f) – projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Gnieźnieńskiego. 
 

5f) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gnieźnieńskiego 
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- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Również omówi Pani Skarbnik Lidia Lebizon. Podczas obrad 

Komisji Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego opinia była pozytywna –                        

5 głosów za. 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Dziękuję. Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, uchwała Rady Gminy 

Gniezno z dnia 16 stycznia 2025 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Gnieźnieńskiego.  

§ 1. Udziela się z budżetu Gminy Gniezno Pomocy finansowej dla Powiatu Gnieźnieńskiego                                        

z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2213P w m. Goślinowo- 

budowa chodnika”. 

§ 2. Pomoc finansowa, o której mowa w § 1, zostanie udzielona w formie dotacji celowej ze środków 

budżetu na 2025 rok, w wysokości 99.359,00 zł. 

§ 3. Szczegółowe warunki udzielenia pomocy, o której mowa w § 1 zostaną określone w umowie 

zawartej pomiędzy Gminą Gniezno a Powiatem Gnieźnieńskim. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Otwieram głos w dyskusji. Kto z Pań i Panów Radnych ma pytanie 

w punkcie 5f)? Nie widzę zgłoszeń, zatem możemy poddać pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gnieźnieńskiego. Kto z Pań i Panów Radnych obecnych                   

na sali jest za przyjęciem projektu uchwały – proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku                               

na pulpicie. Kto się wstrzymał? Kto był przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr XI/83/2025 z dnia 16 stycznia 2025 r. w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gnieźnieńskiego 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Nieobecna 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 14 Radnych – „za” głosowało 14 Radnych, 

nikt z Radnych się nie wstrzymał, nikt nie był przeciwny, zatem uchwała została przyjęta. Dziękuję 

bardzo. 

Zamykam punkt 5f) i przechodzimy do punktu 6 – Przedstawienie przez Przewodniczących Komisji 

stałych sprawozdań z realizacji planów pracy Komisji za miniony rok kalendarzowy. 
 

6. Przedstawienie przez Przewodniczących Komisji stałych sprawozdań z realizacji planów pracy 
Komisji za miniony rok kalendarzowy 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Jako pierwsza przedstawi Pani Radna Agata Górna – Komisja 

Rewizyjna. 
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- Radna Agata Górna: Dziękuję. Sprawozdanie dotyczy całego roku 2024 i prac Komisji Rewizyjnej.                  

Tak naprawdę w tym czasie w obiegu pozostawały dwie uchwały: uchwała, gdzie członkowie wchodzili 

w skład VIII kadencji i obecnej IX. Przedstawię pokrótce i skład, i to co udało się zrobić. 

W 2024 r. władza uchwałodawcza wykonywana była przez Radę Gminy Gniezno VIII i IX kadencji. 

Komisja Rewizyjna Ra VIII kadencji została powołana uchwałą w 2019 r. i do końca kadencji pracowała 

w niezmienionym składzie.  

Mieszkańcy Gminy Gniezno w wyborach samorządowych, przeprowadzonych w dniu 7 kwietnia, 

wybrali przedstawicieli władz lokalnych. Na drugiej sesji Rady Gminy Gniezno uchwałą z dnia 14 maja 

2024 r. dokonano powołania Komisji Rewizyjnej spośród Radnych IX kadencji. 

W skład VIII kadencji wchodzili następujący członkowie: Agata Górna, Iwona Modrzejewska, Łukasz 

Ciesielski, Bolesław Dziel, Agnieszka Rzempała-Chmielewska. Kadencja IX: Agata Górna, Alicja 

Kaczmarek, Łukasz Ciesielski, Ryszard Majewski i Wioletta Nawrocka. 

W 2024 r. Komisja Rewizyjna działała w oparciu o roczny plan pracy przyjęty uchwałą w 2023 r. Odbyło 

się 8 posiedzeń Komisji Rewizyjnej, podczas których zrealizowano wszystkie zaplanowane tematy,                   

co jest, uważam, bardzo ważne.  

Nad czym debatowaliśmy? Analizowaliśmy wydatki pośrednio i bezpośrednio związane z przebudową 

dróg. Analizowaliśmy koszty poniesione na rozbudowę drogi publicznej, drogi gminnej w Krzyszczewie. 

Dokonywaliśmy sprawozdań z wykonania budżetu Gminy Gniezno za rok 2023. Zapoznawaliśmy                        

się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej. Kierowaliśmy wniosek do Rady Gminy Gniezno                                   

o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Gniezno. Analizowaliśmy także oszczędności                                            

po przetargowe, które wystąpiły w roku 2023. Zajmowaliśmy się informacją dot. tzw. środków 

bieżących i ich kształtowania się w latach 2018-2023. Koniec roku zamykaliśmy analizą budżetu Gminy 

Gniezno, w tym zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej. Przygotowaliśmy 

sprawozdanie z realizacji planu pracy, a także plan pracy na następny rok. Dziękuję bardzo.  

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma pytania                                        

w tym punkcie do Pani Radnej Agaty Górnej? Nie ma pytań, zatem oddaję głos Panu Przewodniczącemu 

Komisji Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego – Panu Łukaszowi Ciesielskiemu. 

- Radny Łukasz Ciesielski: Dziękuję Panie Przewodniczący. Sprawozdanie z pracy Komisji Finansów                          

i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Gminy Gniezno w 2024 r. W związku z przeprowadzonymi w dniu 

7 kwietnia 2024 r. wyborami samorządowymi, Komisja Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego 

w 2024 r. pracowała w  dwóch  składach osobowych: 

1. Radni VIII kadencji: 

- Patryk Dobrzyński, 

- Łukasz Ciesielski, 

- Maria Brykczyńska, 

- Kamila Butrymowicz, 

- Ryszard Majewski, 

- Iwona Pajkert. 

2. Radni IX kadencji: 

- Łukasz Ciesielski, 

- Maria Brykczyńska, 

- Stanisław Frątczak, 

- Iwona Modrzejewska, 

- Mariusz Nawrocki, 

- Wioletta Nawrocka, 

- Agnieszka Rzempała-Chmielewska, 

- Lech Tubacki. 
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W 2024 r. Komisja Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego działała w oparciu o roczny plan 

pracy zatwierdzony uchwałą Rady Gminy Gniezno z dnia 21 grudnia 2023 r. Od 1 stycznia do 31 grudnia 

2024 r. Komisja odbyła 10 posiedzeń, podczas których udało się zrealizować większość tematów 

przyjętego planu pracy na 2024 r. Komisja cały rok zajmowała się opiniowaniem projektów uchwał, 

dlatego część tematów została zrealizowana bezpośrednio przy omawianiu danej tematyki. Wyjątek 

stanowi temat dotyczący ilości wydanych decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu 

w 2023 r., który będzie realizowany w 2025 r.  

Tematy omówione w 2024 r.: 

1. Przygotowanie sprawozdania z realizacji planu pracy Komisji za 2023 r. 

2. Informacja o sprzedaży mienia komunalnego w 2023 r. 

3. Informacja o zmianach miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego w 2023 r. 

4. Informacja nt. sporządzenia miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego w 2023 r. 

5. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Gniezno za 2023 r. 

6. Ocena zaangażowania prowadzonych robót inwestycyjnych. 

7. Informacja o realizacji spłaty zaciągniętych kredytów i pożyczek. 

8. Koszty zimowego utrzymania dróg. 

9. Ściągalność podatków i opłat za pierwsze półrocze 2024 r. 

10. Informacja na temat ulg i umorzeń podatkowych za pierwsze półrocze 2024 r. 

11. Zaopiniowanie propozycji stawek podatków i opłat lokalnych na 2025 r. 

12. Analiza i zaopiniowanie projektu budżetu Gminy Gniezno na 2025 r. 

13. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2025 r. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma pytanie                                        

w tym punkcie do Pana Przewodniczącego Komisji? Nie widzę zgłoszeń, zatem przechodzimy                          

do kolejnego sprawozdania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej, które przedstawi 

Radny Jakub Fryza. Proszę bardzo. 

- Radny Jakub Fryza: Komisja Oświaty, również jak pozostałe Komisje, miała dwa składy. Wynikało                     

to z tytułu roku wyborczego. Pierwszy skład, który obradował do ubiegłego roku: 

- Marian Kaźmierczak - Przewodniczący Komisji, 

- Wioletta Nawrocka – Zastępca Przewodniczącego, 

- Jakub Fryza – Członek, 

- Iwona Modrzejewska – Członek, 

- Iwona Pajkert – Członek. 

Następnie po wyborach zmieniło się to. Aktualny stan Komisji jest taki: 

- Joanna Wojtkowiak – Członek, 

- Iwona Modrzejewska – Członek, 

- Agata Górna – Członek, 

- Joanna Janiak – Zastępca Przewodniczącego, 

- Jakub Fryza – Przewodniczący. 

W 2024 r. Komisja Oświaty,  Kultury,  Sportu  i Pomocy  Społecznej działała w oparciu o roczny plan 

pracy zatwierdzony w grudniu 2023 r., który następnie został zmieniony 26 września 2024 r. Łącznie 

było 8 posiedzeń Komisji, które dotyczyły:  

- sprawozdania z realizacji planu pracy; 

- spotkania z Kierownikiem Klubów Seniora oraz sprawozdanie odnośnie funkcjonowania i działania 

tegoż to Klubu; 

- spotkania z Przewodniczącym GKRPA o planie wydatków na 2024 r. 

- kontrola zaawansowania prac związanych z budową hali sportowej w Goślinowie. 

- wspólne posiedzenie z Dyrektorami placówek; 
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- Informacja Dyrektora Gminnej Biblioteki Publicznej w Zdziechowie o zakresie działań realizowanych 

w 2023 r. oraz planach na 2024 r. 

- spotkanie ze Skarbnikiem Gminy odnośnie posiadanych przez gminę świetlic wiejskich                                               

i ich wyposażenia; 

- omówienie propozycji zmian Regulaminu przyznawania nagród i stypendiów szczególnie uzdolnionym 

uczniom; 

- wizytacja szkół i przedszkoli; 

- informacja ogólna o pracy GOPS;  

- przygotowanie i przyjęcie planu pracy Komisji na 2025 r. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy ktoś z Państwa ma pytanie w tym punkcie?                             

Nie widzę, zatem możemy przejść do kolejnego sprawozdania – Komisja Gospodarki Rolnej, Ochrony 

Środowiska i Porządku Publicznego. Pani Radna Maria Brykczyńska. 

- Radna Maria Brykczyńska: Dziękuję. Sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki Rolnej, Ochrony 

Środowiska i Porządku Publicznego Rady Gminy Gniezno za 2024 r. Podobnie jak w poprzednich 

Komisjach, Komisja Gospodarki Rolnej obradowała w dwóch składach. Radni VIII kadencji: 

Maria Brykczyńska – Przewodnicząca Komisji, 

Bolesław Dziel – Zastępca Przewodniczącej, 

Kamila Butrymowicz – Członek, 

Patryk Dobrzyński – Członek, 

Ryszard Majewski – Członek, 

Zygmunt Lewandowski – Członek, 

Wioletta Nawrocka – Członek. 

Radni IX kadencji: 

Maria Brykczyńska – Przewodnicząca Komisji, 

Alicja Kaczmarek – Zastępca Przewodniczącej, 

Joanna Janiak – Członek, 

Ryszard Majewski – Członek, 

Lech Tubacki – Członek. 

W 2024 r. Komisja działała w oparciu o roczny plan pracy zatwierdzony uchwałą z 21 grudnia 2023 r. 

W roku sprawozdawczym Komisja obradowała na 10 posiedzeniach. Wszystkie tematy zostały 

zrealizowane. Podczas posiedzeń zajmowano się realizacją zaplanowanych tematów oraz bieżącym 

opiniowaniem projektów uchwał będących w kompetencji Komisji. Wyjątkowo w poprzednim                        

roku spotkanie z Gminnym Komendantem OSP i z przedstawicielami OSP odbyło się dopiero w czerwcu 

2024 r., a związane to było z wyborami, które odbyły się w kwietniu. Posiedzenie tej Komisji było                           

z udziałem zaproszonych przedstawicieli OSP (Modliszewo, Strzyżewo Smykowe, Mnichowo, 

Zdziechowa) oraz pracownika UG Gniezno. Na spotkaniu tym omówiono m.in. koszty utrzymania OSP, 

zestawienie wydatków poszczególnych jednostek, zapotrzebowanie na 2024 r. oraz sprawozdanie                      

z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych za 2023 r. Również omówiono ocenę stanu 

bezpieczeństwa PPOŻ na terenie gminy oraz ocenę stanu infrastruktury z tym związanej. Zrealizowano 

ten temat na dwóch posiedzeniach, czyli 25 czerwca 2024 r. i 27 lutego 2024 r. 

W lutym ubiegłego roku odbyło się również posiedzenie Komisji z zaproszonym gościem, którym                         

był Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej w Łabiszynku, a temat dotyczył inwentaryzacji hydrantów                          

na terenie Gminy Gniezno - rozmieszczenie i stan techniczny. W grudniu odbyło się posiedzenie                       

m.in. na temat utrzymania dróg i czystości na terenie gminy po okresie zimowym. Realizowaliśmy 

również zadania opieki nad bezpańskimi zwierzętami – temat został zrealizowany w marcu 2024 r. 

Temat ten był realizowany podczas projektów uchwał w sprawie uchwalenia Programu opieki                           

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy.                                        
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W listopadzie omawialiśmy gospodarkę odpadami komunalnymi, realizacja budowy PSZOK w gminie 

oraz realizacja programów prośrodowiskowych na terenie Gminy Gniezno – „Czyste powietrze”, 

„Poprawa jakości powietrza na terenie Gminy Gniezno”, likwidacja wyrobów zawierających azbest                    

na terenie Gminy Gniezno.  

W październiku omówiliśmy również realizację inwestycji kanalizacyjnych i wodociągowych. Stan 

zaawansowania rozbudowy kanalizacji na terenie Gminy Gniezno oraz transport zbiorowy na terenie 

Gminy Gniezno - analiza aktualnej siatki połączeń autobusowych na terenie gminy. W listopadzie 

omawialiśmy propozycje stawek podatkowych na 2025 r., a w grudniu ocenę zrealizowanych inwestycji 

na terenie gminy. Oprócz tego, opiniowaliśmy uchwały zgodne z kompetencjami Komisji. Dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma jeszcze 

pytanie do Pani Radnej Brykczyńskiej? Nie widzę zgłoszeń, zatem przechodzimy do sprawozdania 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, które przedstawi Radny Jakub Fryza, proszę bardzo. 

- Radny Jakub Fryza: Tak samo jak w poprzednich sprawozdaniach z innych prac Komisji, również 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji funkcjonowała w podwójnym składzie. W pierwszej kolejności                        

w VIII kadencji działała w składzie: 

- Jakub Fryza – Przewodniczący Komisji, 

- Agnieszka Rzempała- Chmielewska – Zastępca Przewodniczącego, 

- Agata Górna – Członek, 

- Zygmunt Lewandowski – Członek, 

- Marian Kaźmierczak – Członek.  

Następnie zmienił się ten skład i aktualnie wygląda następująco: 

- Joanna Wojtkowiak – Przewodnicząca Komisji, 

- Jakub Fryza - Zastępca Przewodniczącej, 

- Stanisław Frątczak – Członek, 

- Mariusz Nawrocki – Członek, 

- Agnieszka Rzempała-Chmielewska – Członek. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rozpatrywała 4 sprawy – 3 skargi i 1 petycja: 

- skarga dot. braku odpowiedzi na pismo, 

- skarga dot. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej, 

- skarga na sołtysa, 

- petycja złożona przez mieszkańców wsi Osiniec. 

To były wszystkie sprawy. Jak wiemy, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji działa zgodnie nie z jakimś 

harmonogramem, a z informacjami jakie wpływają dotyczącymi skarg, wniosków czy też petycji. 

Dziękuję bardzo. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie                                  

w punkcie 6? Nie widzę zgłoszeń, zatem zamykam punkt 6 i przechodzimy do punktu 7 – Informacja                    

o interpelacjach i zapytaniach Radnych. 
 

7. Informacja o interpelacjach i zapytaniach Radnych 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: W okresie międzysesyjnym, od 19 grudnia 2024 r. do 16 stycznia 

2025 r., Radni nie złożyli żadnej interpelacji ani zapytania. 

Zamykam punkt 7 i przechodzimy do punktu 8 – Zapytania i wolne głosy. 

8. Zapytania i wolne głosy 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma jakieś pytania? Nie widzę 

zgłoszeń, zatem zamykam punkt 8. 

Przechodzimy do punktu 9 – Zakończenie obrad XI sesji Rady Gminy Gniezno.  
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9. Zakończenie obrad XI sesji Rady Gminy Gniezno 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam XI sesję 

Rady Gminy Gniezno. 

 

Obrady XI sesji Rady Gminy Gniezno zakończono o godz. 13:13. 
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